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yÜzDE 40’A vARAn zAm yApILDI
      Bazı öğrenciler bu nedenle 
toplu taşıma araçlarını 
kullanmaya yöneldi. Servisçiler 
ise yakıt fiyatlarının yüksek 
olmasının ve araç bakım 

maliyetlerindeki artış nedeniyle 
yapılan zammın kaçınılmaz 
olduğunu ifade ediyorlar.  
Öğrenci servislerine yüzde 40’a 
varan zam yapıldı. 2’de

Elli üzüm çeşidi 
gözlemlenecek

Türkiye’nin üzümde önemli gen 
bankasına sahip Tekirdağ’da 5 yılda 
50 yeni üzüm çeşidi adayı geliştirildi.

        Tekirdağ Bağcılık Araştırma 
Enstitüsünde, “Melezleme Islahı 
Yoluyla Erkenci ve Geççi Üzüm 
Çeşitlerinin Geliştirilmesi Projesi” 
kapsamında çalışmalar sürdürülüyor.

Sayfa 4’te

Çorlu Belediyesi tarafından hizmete 
sunulan Geçici Hayvan Bakımevi 

bünyesindeki Mama Üretim Tesisikuru 
mama üretimini sürdürüyor.

       Başkan Yardımcısı Öztürk, can 
dostlarımızın sağlıklı ve düzenli 
beslenmesi amacıyla hayata geçirilen 
Çorlu Belediyesi Mama Üretim Tesisi’nin 
faaliyetlerini artırarak sürdüreceğini de 
sözlerine ekledi. Sayfa 5’te

Mama üretimi 
devam ediyor

       Süleymanpaşa Belediyesi 
tarafından Namık Kemal Üniversitesi 
öğrencilerine yönelik hazırlanan ancak 
uzun süredir atıl vaziyette bırakılan 
Ahmet Erensoy Gençlik Merkezi, 
Süleymanpaşa Belediye Başkanı Volkan 
Nallar’ın talimatı ile yenilenerek tekrar 
hizmete açılacak. Sayfa 5’te

Gençlik merkezi 
yenileniyor

ÖĞREnCİLER TOpLU 
TAŞImAyA yÖnELDİ

Öğrenci servis ücretlerine yapılan zamlar, öğrenci velilerini maddi açıdan zorlamaya devam ediyor. Eğitim yılı 
başlarken servis ücretlerindeki artış, birçok ailenin bütçelerini sarstı. Veliler, yalnızca okul masraflarının değil, aynı 

zamanda servis giderlerinin de ciddi oranda artması nedeniyle sıkıntıya düştüklerini belirtiyorlar. 

SERvİSÇİLER AKARyAKIT 
mASRAFInDAn DERTLİ

Servis firmaları ise artan yakıt 
ve bakım maliyetlerini gerekçe 
göstererek, zamların kaçınılmaz 
olduğunu savunuyor.

     Süleymanpaşa Belediyesi’nin 
eski başkanı Cüneyt Yüksel 
döneminde bazı çay bahçelerinin 
ederinden düşük kiraya verilmesi, 
esnafın tepkisine neden oldu. 
Özellikle Gündal Çay Bahçesi’nin 
aylık 1250 TL gibi düşük bir 
bedelle kiraya verilmesi, diğer 
esnaflar arasında rahatsızlık 
yarattı. Sayfa 2’de

Müdürden engelliler 
için örnek hareket
Tekirdağ Tapu 
Kadastro 
Müdürlüğü, 
girişinde 
engellilerin binaya 
ulaşımı için yapılan 
uygulamalar takdir 
edildi. Daha önce 
makam araçlarının 
park ettiği alan 
engellilerin geçişi 
için düzenlenerek 
rampa yapıldı.

Müdürünün engellilerin binaya erişimi kolaylaştıran adımları 
herkesin takdirini kazandı. 

Sayfa 2’de

Büyükşehir 
yeni araçlarını 

tanıtacak
       Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi, 
vatandaşların ulaşımda daha konforlu 
ve güvenli bir deneyim yaşaması için 
araç filosunu genişletmeye devam 
ediyor. Bu kapsamda, TEKULAŞ 
bünyesine katılan yeni otobüsler 
ve hafif ticari araçlar kamuoyuna 
tanıtılacak. Sayfa 5’te

Rüzgâr santralleri 
yükselecek

      Saray ilçesinde, TRAKTEK Enerji 
Tedarik Depolama Ticaret Anonim 
Şirketi tarafından yapılması planlanan 
Saray Elektrik Depolama Tesisi ve 
Rüzgâr Enerji Santrali (16 adet türbin) 
projesi için hazırlanan Çevresel Etki 
Değerlendirme (ÇED) Raporu, İnceleme 
ve Değerlendirme Komisyonu (İDK) 
tarafından incelendi. Sayfa 2’de

Proje ile ilgili olarak kamuoyundan 
gelecek görüş ve öneriler, karar alma 

sürecinde dikkate alınacak. 

Tekirdağ’da cinsel istismara 
uğrayan bebeğin teyzesi Aslı Tatar, 
S.Y. bebeğin ve ablasının vasiliğini 

almak için daha önce vesayet davası 
açtıklarını söyledi.

      Tatar, yaşananlardan dolayı çok 
üzgün olduklarını ve tek temennilerinin 
S.Y. bebeğin bir an önce iyileşmesi 
olduğunu vurguladı. Sayfa 3’te

Vesayet davası 
için geç kalındı

Avukat 
Ahmet 
Berksoy



              
19 Eylül 2024 Perşembe2 GÜNDEM HaberTrak

gven.serin@gmail.com

GÜVEN SERİN
SIĞDAKİ DERİNLİKLER

  Zaman denen şey çok hız-
la akıp geçiyor. Sık dişini diye 
diye, diş randevuları alına-
madığı gibi, birçok insanın dişi 
bile kalmadı sıkmaya…

  Tekirdağ Büyükşehir Be-
lediye Başkanı da, Süleyman-
paşa Belediye Başkanı da yeni 
isimlerden seçildi. Yeni isimler 
ne demek? Ne anlama geli-
yor? Yeni umutlar, heyecan-
lar, değişim ve dönüşümler de 
anlaşılmıyor mu?

  O zaman Tekirdağ halkı, 
yüz yıldır kent özlemi çeken 
insanlarımız adına yeni seçi-
len başkanlarımıza soralım:

—Sayın Başkanlar, ilk beş 
ayında neler yaptınız? Halkın 
umutlarına, halkın sorunla-
rına çok somut dokunuşlar 
yaptınız mı? Artık, Belediye 
Başkanlarını açılışta, filanca 
tanıdım da görmenin zamanı 
geldi de geçti de... Uygarlık ve 
yeni neslin beklentileri çok 
farklı ve fazladır. Sadece yol 
asfaltlama, kazılar yapıp o 
kazıları kapatmama devri de 
geçti. Kent kültürü, insana so-
mut dokunuşlar ve gençlere 
yaşadığı şehri sevdirme, yaşlı-
lara da huzur sunma zamanı 
değil midir?

  Şehrimizin sokak ve cad-
deleri hiç görülmediği kadar 
kirlidir. Ne yaparsak yapalım 
bu kirler, belediyelerimiz ve 
toplumsal hassasiyetimiz bir 
araya gelmediği sürece yok 
olmayacaktır.

  “ Çılgın projelerimiz yok! 
Halkçı projelerimiz var!” 
diyen ve ilk beş ayda neler 
yaptığın basına açıklayan bir 
başka belediye başkanı, Es-
kişehir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ayşe Ünlüce’nin beş 
ayda yaptıklarının bazılarını 
burada sıralayacağım.

  Yılmaz Büyükerşen’in 
25 yıllık koltuğuna oturan, 
ülkemizin en yaşana bilinir 
şehirlerinden birisi olan Eski-
şehir’in neler yaptığına, beş 
aylık zamana neleri sığdırdığı-
na birlikte tanık olalım!

  Öğrencisi bol olan böl-
gelerde hizmet veren tram-

vayların çalışma saatlerini 
03.00’e kadar uzattık. Böyle 
bir hizmeti, tramvay gibi kent 
kültürüne çok ciddi katkı sağ-
layan aracı biz henüz anmıyo-
ruz bile…

  Belediyenin ring yapan 
otobüsleri sabaha kadar hiz-
met veriyor. Ulaşımda herkes 
ayda 250 liraya sınırsız şekilde 
seyahat edebiliyor. Tekirdağ 
ulaşımında böyle bir şey var 
mıdır? Halkın seyahat özgür-
lüğü, Ulaşım Dairesi Başkan 
ve Müdürlerinin ne kadar 
dikkatini çekiyor; bilen varsa 
beri gele!

   Eskişehir’de kısa sürede, 
yani 5,5 aylık zaman içinde 
kreş ve çocuk evi açıldığı gibi 
iki tane de kent lokantası açıl-
dı. Yakın zamanda da “Halk 
Mutfakları” kurmayı planlı-
yorlar. Ya Tekirdağ için böyle 
planlar ne durumda? Seyyar 
lokantayla halk oyalanıyor 
mu? Demek ki halka ayda bir-
kaç kez gezici Tır lokantası 
ile yemek verecekler, gerisini 
halk düşünsün; ne hazin bir 
hizmet anlayışı…

  Bu süre içinde Eskişe-
hir’de açılan parkların met-
re karelerinin haddi hesabı 
yok. Ya Tekirdağ için? Var 
olan parklar bahçeler bile 
bakılmıyor.25 yılda ancak bir 
kez bakımı yapılan Barış ve 
Özgürlük Parkı hizmeti için 
neredeyse alkışlamaktan ca-
nımız çıkacak. Oysa şehrimiz 
25 yılda iki katına çıkan bir 
nüfusa sahip oldu. Ya yeşil 
alanlarımız?

  Eskicami,Ortacami,Ya-
vuz,Aydoğdu,Zafer,Ertuğrul 
Mahalle sınırları içinde ne bir 
koruluk,ne doğru dürüst,par-
makla gösterilecek derece 
park bahçe yapılmadı,yapıla-
cağı da belli değil; neden?

  Eskişehir için daha neler 
yapılmıyor ki? 300 bin metre 
kare kentpark içinde açık ve 
kapalı yüzme havuzları, ya-
pay plajlar, çocuklar için ya-
pılmış olan ve yapılacak olan 
eğlence yerleri; saymakla bit-
meyecek olan hizmet yarışı…

BELEDİYE BAŞKANLARIM, İLK BEŞ 
AYDA NELER YAPTINIZ?

(Çılgın Projelerimiz Yok! Halkçı Projelerimiz Var”)

Öğrenci 
servislerine 
yüzde 40’a 
varan zam 
yapıldı. 
Öğrenci servis 
ücretlerine 
yapılan zamlar, 
öğrenci 
velilerini 
maddi açıdan 
zorlamaya 
devam ediyor. 
Eğitim yılı 
başlarken servis 
ücretlerindeki 
artış, birçok 
ailenin 
bütçelerini 
sarstı.

VELİLER ZOR 
DURUMDA

Veliler, yalnızca okul 
masraflarının değil, aynı 

zamanda servis giderlerinin de 
ciddi oranda artması nedeniyle 
sıkıntıya düştüklerini belirtiyorlar. 
Bazı öğrenciler bu nedenle toplu 
taşıma araçlarını kullanmaya 
yöneldi. Servisçiler ise yakıt 
fiyatlarının yüksek olmasının 
ve araç bakım maliyetlerindeki 
artış nedeniyle yapılan zammın 
kaçınılmaz olduğunu ifade 
ediyorlar. 
Öğrenci servislerine yüzde 40’a 
varan zam yapıldı. Aileler, bu 

zammın günlük yaşamdaki diğer 
maliyet artışlarıyla birleşince 
dayanılmaz hale geldiğini dile 
getiriyorlar. Birçok veli, artan 
servis giderlerine yetişmekte 
zorlandıklarını ve alternatif 
çözümler aramaya başladıklarını 
ifade ediyor.
Okul masraflarının yanı sıra, servis 
ücretlerinin de artmasıyla birlikte 
ailelerin bütçeleri üzerinde ciddi 
bir baskı oluştuğu belirtiliyor. 
Yetkililerden bu konuda adım 
atılmasını bekleyen aileler, 
çocuklarının güvenli ulaşımı 

için servisleri tercih etmek 
zorunda olduklarını ancak bu 
maliyetin sürdürülemez olduğunu 
vurguluyor.
AKARYAKIT FİYATLARI ÇOK 
YÜKSEK
Servis firmaları ise artan yakıt 
ve bakım maliyetlerini gerekçe 
göstererek, zamların kaçınılmaz 
olduğunu savunuyor. Yüzde 40’a 
ulaşan bu artışın, özellikle yakıt 
fiyatlarının yüksek olması ve 
bakım masraflarındaki yükselmesi 
nedeniyle yapıldığı belirtiliyor. 
Habertrak/Serhat Yeşilipek

SERvİSÇİLER AKARyAKIT 
mASRAFInDAn DERTLİ

Esnaf, haksız rekabete 
şaştı kaldı
Süleymanpaşa Belediyesi’nin eski başkanı Cüneyt Yüksel döneminde bazı çay bahçelerinin ederinden 
düşük kiraya verilmesi, esnafın tepkisine neden oldu. Özellikle Gündal Çay Bahçesi’nin aylık 1250 TL 

gibi düşük bir bedelle kiraya verilmesi, diğer esnaflar arasında rahatsızlık yarattı.

HUKUKİ SÜREÇ BAŞLADI

Süleymanpaşa 
ilçesinde 

Tekirdağ Büyükşehir 
Belediyesi’ne ait 
dükkanlar 15.000 
TL ortalama gibi 
yüksek rakamlara 
kiralanırken, 
Süleymanpaşa 
Belediyesi’nin önceki 
başkanı döneminde 
düşük kiralamalar 
yapması dikkat 
çekti. Esnaflar, bu 
durumun haksız 
rekabete yol açtığını 
ifade ettiler. 
HUKUKİ SÜREÇ 
BAŞLADI
Öte yandan, bir 
şezlong ve bir 

şemsiyenin 300 
TL gibi rakamlara 
kiralandığı Gündal 
Çay Bahçesi’nde, 
sadece üç 
müşteriden elde 
edilen gelirin bile 
aylık kira bedelini 
karşılayabileceği 
belirtildi. 
Süleymanpaşa 
Belediye 
Başkanı Volkan 
Nallar, düşük 
bedellerle yapılan 
kiralamalarla ilgili 
hukuki süreci 
başlattıklarını 
açıklamıştı. 
Habertrak/Serhat 
Yeşilipek

Müdürden engelliler 
için örnek hareket

Süleymanpaşa Tapu Müdürlüğü, girişinde engellilerin 
binaya ulaşımı için yapılan uygulamalar takdir edildi. 

Engellilerin binaya erişimi 
kolaylaştıran adımları herkesin 
takdirini kazandı.

 Esnaflar, bu 
durumun haksız 
rekabete yol 
açtığını ifade 
ettiler.

Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi’ne ait 
dükkanlar 15.000 TL ortalama gibi yüksek 
rakamlara kiralanıyor.

Saray’da rüzgâr santralleri 
yükselecek Tekirdağ’ın Saray ilçesinde yapılacak rüzgâr enerji 

santrali ve elektrik depolama tesisi için ÇED raporu 
halkın görüşüne sunuldu.

Saray ilçesinde, 
TRAKTEK 

Enerji Tedarik 
Depolama Ticaret 
Anonim Şirketi 
tarafından 
yapılması 
planlanan Saray 
Elektrik Depolama 
Tesisi ve Rüzgâr 
Enerji Santrali (16 
adet türbin) projesi 
için hazırlanan 
Çevresel Etki 
Değerlendirme 
(ÇED) Raporu, 
İnceleme ve 
Değerlendirme Komisyonu (İDK) 
tarafından incelendi.
Rapor, ÇED Yönetmeliği’ne göre 
halkın görüş ve önerilerini almak 
amacıyla 10 takvim günü boyunca 
Bakanlık ve Tekirdağ Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği İl 

Müdürlüğü’nde görüşe açıldı. 
Proje ile ilgili olarak kamuoyundan 
gelecek görüş ve öneriler, karar 
alma sürecinde dikkate alınacak. 
Rüzgâr enerjisi, yenilenebilir ve 
çevre dostu bir enerji kaynağı 
olarak öne çıkıyor. Fosil yakıt 

kullanımını 
azaltarak 
karbondioksit 
emisyonlarını 
düşürmeye 
yardımcı olup, 
bu sayede iklim 
değişikliği ile 
mücadelede 
önemli bir rol 
oyuyor. Ayrıca, 
yerel ekonomiyi 
canlandırarak 
enerji 
bağımsızlığını 
artırarak 
sürdürülebilir bir 

enerji kaynağı olarak uzun vadeli 
enerji güvenliği sağlıyor. Projenin 
çevresel etkileri üzerine yapılacak 
değerlendirmeler halkın projeye 
katkıda bulunmasını sağlayacak. 
Habertrak/Salih Aydın

Tekirdağ Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl müdürlüğü’nde görüşe 
açıldı. 

Daha önce makam 
araçlarının park ettiği 

alan engellilerin geçişi için 
düzenlenerek rampa yapıldı. 
Anca bir müddet sonra 
girişte araç parkları olduğu 
için alan engelli araç park 
yeri olarak işaretlendi. Yine 
araç sürücüleri kurallara 
uymayarak bina girişine 
engellilerin park alanlarına 
gelecek şekilde park edince 

engelli park yeri tabelası 
konuldu. Ayrıca bir görevli 
engelli park yerine park 
eden araç sürücülerini 
uyarmak için görevlendirildi. 
Süleymanpaşa Tapu 
Müdürünün engellilerin 
binaya erişimi kolaylaştıran 
adımları herkesin takdirini 
kazandı.  
Habertrak/Gülçin Kıyıcı
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NÖBETÇİ ECZANELER
CANGo ECZANESİ HÜLYA ECZANESİ

Orta Cami Mahallesi, İbrahim 
Efendi Sokak No:26/A 

Süleymanpaşa / Tekirdağ

Ortacami Mahallesi, 
Yunusbey Caddesi No:11/A 
Süleymanpaşa / Tekirdağ

Hürriyet Mahallesi, Şehit 
Şaban Öztürk Sokak, No:10 
Süleymanpaşa / Tekirdağ

Çınarlı Mahallesi, Tepe 
değirmenleri Cd., No:15/A 
Süleymanpaşa / Tekirdağ

0 (282)   264-04-68

CENK ECZANESİ SEYRAN ECZANESİ

0 (282)  260-09-90 0 (282)  263-84-190 (282)  261-57-13

 

CENAP KÜRÜMOĞLU

Şikayet ve önerileriniz için 
habertrak@gmail.com 

ve  
0532 592 1203

TEKİRDAĞ’DA HER BEŞ 
ÖLÜmDEn BİRİ KAnSER…

ştE

Tekirdağ’da, Kırklareli’de, Edirne’de her 
5 ölümden 1’inin kanser hastalığına bağlı 
olduğu iddia edildi.

Bu iddia yenilir yutulur gibi değil.
İddia sahibi ise Kırklareli Milletvekili 

ve TBMM Çevre Komisyonu Üyesi Vecdi 
Gündoğdu. 

Gündoğdu, bu iddiayı bilim 
insanlarımızın araştırmasına göre yaptığını 
belirtiyor…

Hatta çok önemli bir açıklamada da 
bulunarak devletin ihmali olduğunu 
vurguluyor ve “Yıllardır bunları 
konuşuyoruz, komisyonlar kurduk. 
Hükümetler  ve sayısız bakanlar gitti, 
geldi.Ama sözde çalışmalarda kaldı bu 
işler.” Değerlendirmesiyle acı durumu da 
açıkça itiraf ediyor.

 Milletvekili Vecdi Gündoğdu, 
“Yine, Trakya, Marmara ve Ege’deki 
nehirlerimizin su kalitesi 4’üncü dereceye 
yani en çok kirli seviyeye yükselmiş ve 
özellikle Ergene’yle ilgili birçok defa 
konuşmalar yaptık, önergeler verdik, 
Mecliste tartıştık. Ama hâlâ bir sonuca 
ulaşamadık.”sözleriyle de tehlikenin ne 
denli büyük boyutlarda olduğuna işaret 
ediyor.

  “Ve baktığımızda, endüstriyel atıklar 
Marmara Denizi’ndeki balıklara, kabuklu 
canlılara bile zehirli kimyasal maddenin 
bulaştığına hep beraber şahit olduk. Hatta 
müsilajla ilgili, biliyorsunuz Sayın Bakanım, 
Marmara Belediyeler Birliğinin düzenlediği 
ve kıyısı olan tüm belediyelerin katıldığı 
toplantıda da ortak bir metne sizinle 
beraber imza da attık ama ben hâlâ orada 
çok da bir şey yapıldığını görmüyorum ve 
inanmıyorum da.”değerlendirmesinde de 
bulunarak çaresizliğinin dibe vurduğunu 
anlatmak istiyor.

Peki neden?
Bir milletvekili, cana bile kast 

eden olaylar zincirine çözüm 
geliştiremediğini,sonuca gidemediğini 
anlatmak istiyorsa bunları kim çözecek?

Dört bir yanımız limanlarla sarıldı.
Ne getirdikleri belli değil.
Uluslar arası denizlerden gelen 

gemilerle birlikte iç denizimize beler 
taşındığını ve bunun denetlenip 
denetlenmediğini bilemiyoruz.

Marmara Denizi’ndeki müsilaj, deniz 
kirliliği sorununu unutmadık.

Neler olduğunu tüm çıplaklığıyla 
gördük.

Sonuç?
Yetkililer uyuyor mu?
Bizce,”evet”
Bu yazıyı geçmiş yıllarda yazmıştım.
Yetkililerden hala “tık” yok.
Horlamaya devam.

FİLTRELER vE mOTOR yAĞInI BİzDEn ALAn 
mÜŞTERİLERİmİzE yAĞ DEĞİŞİmİ ÜCRETSİzDİR

Vesayet davası için 
geç kalındı AİLESİ B.y’nİn En AĞIR ŞEKİLDE 

CEzALAnDIRILmASInI İSTİyOR
Tekirdağ’da cinsel istismara uğrayan bebeğin teyzesi Aslı Tatar, S.Y. bebeğin ve ablasının vasiliğini almak için daha 

önce vesayet davası açtıklarını söyledi.

Tatar, Tekirdağ Dr. İsmail Fehmi 
Cumalıoğlu Şehir Hastanesi’nde 

gazetecilere yaptığı açıklamada, 
doktorlardan aldıkları bilgiye göre 
S.Y. bebeğin durumunun ciddiyetini 
koruduğunu belirtti.
Tatar, aile yakınları olarak B.Y’nin 
iyi annelik yapamadığı gerekçesiyle 
olaylar henüz yaşanmadan vesayet 
davası açtıklarını kaydetti.
Anne B.Y. cezaevindeyken 
çocuklara aile yakınları tarafından 
iyi bakıldığını ifade eden Tatar, 
şöyle devam etti:
“B.Y. cezaevine girdiği süreçte 
teyzeleri tarafından bebeklere 
gayet güzel bakılıyordu. Biz zaten bu 
olaylar olmadan önce vasilik davası 
açmıştık çocukları alabilmek için. Hatta 
vasilik davası ile ilgili bildiğim kadarıyla 
bu ayın 19’unda mahkemesi var. B.Y. 
cezaevine girdiğinde biz uyuşturucu 
kullandığını öğrendiğimizde, B.Y’nin 
çocuklara iyi bir annelik yapamayacağını, 
iyi bir birey olamayacağını düşünerek, 
vasilik davası açtık.”
Tatar, yaşananlardan dolayı çok üzgün 
olduklarını ve tek temennilerinin S.Y. 
bebeğin bir an önce iyileşmesi olduğunu 
vurguladı.
AİLESİ B.Y’NİN EN AĞIR ŞEKİLDE 

CEZALANDIRILMASINI İSTİYOR
Ailenin avukatı Ahmet Berksoy da 
ailenin konuyla alakalı soruşturmanın 
en başından bu yana adil, etkili ve süratli 
bir şekilde yürütülmesi adına katkıda 
bulunmaya çalıştığını aktardı.
Berksoy, sosyal medyada gündeme 
getirilen “S.Y. bebeğin vücudunda 
bulunan diş izleri”nin ise eski tarihlere ait 
olduğunu da bildiklerini ifade etti.
Anne B.Y’nin çocuklarına bakan 
aile üyelerini daha önce karakola 
şikayet ettiğini dile getiren Berksoy, 
aile yakınlarının S.Y. bebeğin annesi 
dahil suçluların en ağır şekilde 

cezalandırılmalarını istediğini 
kaydetti.
ANNENİN DE ARALARINDA 
OLDUĞU 5 ZANLI 
TUTUKLANMIŞTI
Tekirdağ’ın Malkara ilçesinde 
anne B.Y, 8 Eylül’de kızı S.Y’yi 
“uyanmadığını” belirterek 
Malkara Devlet Hastanesine 
götürmüş, muayene sonrası 
bebek, beyin kanaması teşhisi 
ve cinsel istismar şüphesiyle 
Tekirdağ Dr. İsmail Fehmi 
Cumalıoğlu Şehir Hastanesi’ne 
sevk edilmiş, durum polise 

bildirilmişti.
Soruşturma kapsamında anne B.Y. 
(25), B.Y’nin birlikte yaşadığı S.Ö. (57), 
komşuları K.A. (32) ile 13 yaşındaki oğlu 
K.A. ve 14 yaşındaki G.K. gözaltına 
alınmış, şüpheliler çıkarıldıkları 
hakimlikçe tutuklanmıştı. S.Y. bebeğin 5 
yaşındaki kardeşi ise devlet korumasına 
alınmıştı.
Tekirdağ Baro Başkanı Egemen Gürcün, 
darp nedeniyle hastaneye getirilen 
ve yoğun bakımda tedavisi süren 2 
yaşındaki kız bebeğe cinsel istismarda 
bulunulduğunun adli tıp raporuyla 
belirlendiğini ifade etmişti. AA

Tekirdağ’dan 
kısa kısa

İki zanlı 
gözaltında

Tekirdağ’ın Marmaraereğlisi ilçesinde, 
evde iklimlendirme sistemi kurarak Hint 
keneviri yetiştiren 2 şüpheli yakalandı.

İl Jandarma 
Komutanlığı 

ekipleri, evinde Hint 
keneviri yetiştirdiğini 
tespit ettiği kişinin 
adresine operasyon 
düzenledi.
Evdeki aramada, 
iklimlendirme 
yöntemiyle 
yetiştirilmiş 71 kök 
Hint keneviri, 3 kilo 

151 gram sentetik 
uyuşturucu, 51 gram 
kenevir tohumu, 2 
iklimlendirme çadırı, 
nemlendirme cihazı, 
2 klima, 2 vantilatör, 
30 projektör ve 
hassas terazi ele 
geçirildi.
Ev sahibi A.S. ile 
kardeşi E.S. gözaltına 
alındı. AA

Milli Eğitim Müdürü Yeniyol, Saray 
ilçesinde okulları ziyaret etti

Tekirdağ 
Milli Eğitim 

Müdürü 
Abdülaziz 
Yeniyol, Saray 
ilçesinde 
ziyaretlerde 
bulundu.
İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nü 
ziyaret eden 
Yeniyol, Müdür 
Vekili Yusuf Hayri 
ile görüştü, ilçede 
devam eden 
eğitim öğretim 
çalışmaları 
hakkında bilgi 
aldı.

Yeniyol daha 
sonra ilçede 
okulları gezdi, 
güçlendirmesi 
yapılan ve 
yapımı devam 
eden okul inşaat 
çalışmalarını 
inceledi.
Yeniyol’a 
ziyaretlerinde, 
İl Milli Eğitim 
Müdür Yardımcısı 
Abdullah Nair 
ile İl Milli Eğitim 
Şube Müdürü 
Fahri Kırmızı eşlik 
etti. AA

Gaziler, gençlerle spor yaptı
Edirne’de 
gaziler, 
geleneksel 
spor oyun 
alanında 
gençlerle spor 
yaptı, oyun 
oynayıp, 
askerlik 
anılarını 
paylaştı.

Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü ile Aile 

ve Sosyal Hizmetler İl 
Müdürlüğü işbirliğinde 
“Koşabiliyorken Koş” 
Projesi kapsamında 
Gaziler Günü dolayısıyla 
program düzenlendi.
Edirne Valiliğince 
hizmete sunulan 
Musabeyli Korusu Mesire 
Alanı’nda gaziler ve 
gençler bir araya geldi.

Osmanlı otağındaki 
kahvaltının ardından 60 
gazi ve gençler geleneksel 
spor alanında spor yaptı.
Gaziler gençlerle atıcılık 
yaptı, bocce, bowling, 
mangala, canlı langırt ve 
satranç oynadı, zipline 
yaptı.
Huzurevi sakinlerinin 
de katıldığı programda 
gaziler gençlerle askerlik 
anılarını da paylaştı. AA
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Elli adet yeni üzüm çeşidi 
tescil için gözlemlenecek
Türkiye’nin üzümde önemli gen bankasına sahip Tekirdağ’da 5 yılda 50 yeni üzüm çeşidi adayı geliştirildi.

Tekirdağ Bağcılık 
Araştırma 

Enstitüsünde, “Melezleme 
Islahı Yoluyla Erkenci ve 
Geççi Üzüm Çeşitlerinin 
Geliştirilmesi Projesi” 
kapsamında çalışmalar 
sürdürülüyor.
Enstitüde, hastalıklara 
dayanıklı, aromalı, iri 
taneli, erken veya geç 
olgunlaşma gibi farklı 
özelliklere sahip 50 
yeni üzüm çeşidi adayı 
bulunuyor.
Tekirdağ Bağcılık 
Araştırma Enstitüsü 
Müdürü Mehmet Ali 
Kiracı, AA muhabirine, 
1459 üzüm çeşidinin enstitüde 
koruma altında olduğunu ve yeni 
üzüm çeşidi adaylarının geliştirilmesi 
için çalıştıklarını söyledi.
Türkiye’nin özellikle bağcılık 
alanında büyük bir potansiyele sahip 
olduğunu anlatan Kiracı, yaptıkları 
çalışmalarla yeni üzüm çeşitlerini 
ortaya çıkartarak bu potansiyeli 
daha da üst seviyelere taşımayı 
amaçladıklarını belirtti.
”50 ÇEŞİT ÜZÜM ADAYINI 3-4 
YIL DAHA TAKİP EDECEĞİZ”
Enstitünün Teknik Koordinatörü 
Dr. Onur Ergönül de erken veya geç 
olgunlaşan, çekirdeksiz, hastalığa 
dayanıklı, kaliteli ve verimli yeni 
üzüm çeşidi geliştirmek için 

çalıştıklarını anlattı.
Bugüne kadar yaptıkları 
çalışmalarda 23 üzüm çeşidi geliştirip 
tescil ettirdiklerini dile getiren 
Ergönül, “Gen bankamızda şu an 
1459 üzüm çeşidi bulunuyor. Tescil 
sürecinde bulunan bir yeni çeşidimiz 
bulunmakta olup 2025 yılında tescil 
edilmesi öngörülmektedir. Burada 
5 yıl içerisinde geliştirdiğimiz 50 
çeşit üzüm adaylarımızı 3-4 yıl daha 
takip edeceğiz. Bunlardan gelişimi, 
verimi, hastalığa dayanıklı olanları 
gözlemleyip tescil edilmeleri için 
süreci başlatacağız.” dedi.
”ÇALIŞMALARDA TÜRK 
ÜZÜMLERİ KULLANILIYOR”
Ergönül, Türkiye’nin üzümde önemli 
gen kaynaklarına sahip olduğunu 

belirtti.
Mevcut üzüm 
çeşitlerinden daha 
kaliteli üzüm 
çeşitlerini geliştirmek 
istediklerini 
vurgulayan Ergönül, 
şunları kaydetti:
“Asma Arazi Gen 
Bankası’ndan 
tamamen Türk 
üzümleri kullanılarak, 
bu çeşitlerin 
melezlenmesiyle 
elde ettiğimiz farklı 
tane şekillerine sahip, 
geç olgunlaşan, 
muhafazaya uygun, 
çekirdekli üzüm 

çeşitlerine sahibiz.
Çalışmalarda Türk üzümleri 
kullanılıyor. Son dönemlerde farklı 
tane şekillerine sahip üzümler 
piyasada özellikle hobi bahçeleri 
için büyük ilgi görüyor. Biz de bunu 
öngörerek, kendi çeşitlerimizi 
kullanarak, yeni çeşitler geliştirme 
yoluna gittik. Elde ettiğimiz 
sonuçları görüyoruz. Siyah ve pembe 
renkte ve geççi çeşitlerimiz de 
mevcut.”
Bu yıl kuraklık nedeniyle üzüm 
hasadının 20 gün erken yapıldığını 
ifade eden Ergönül, aşırı sıcaklık 
nedeniyle tüm üzüm çeşitlerinin 
birbirlerine yakın zamanda 
olgunlaştığını aktardı. AA

 “Siyah ve 
pembe 
renkte 
ve geççi 
çeşitlerimiz 
de mevcut.”

Emir Can İğrek 
sahne alacak

30 Ağustos Zafer Bayramı kutlamaları kapsamında 
düzenlenen ancak yoğun yağmur yağışı sebebi 
ile ertelenen Emir Can İğrek Konseri 21 Eylül 

Cumartesi günü gerçekleştirilecek.

Süleymanpaşa 
Sahil Dolgu alanda 

yapılacak konser saat 
20.00’de başlayacak.
BAŞKAN VOLKAN 
NALLAR HERKESİ 
KONSERE DAVET ETTİ
Daha önce yapılması 
planlanan ancak 
ertelenen konser ile ilgili 
konuşan Süleymanpaşa 
Belediye Başkanı Volkan 
Nallar, herkesi konsere 
beklediğini ifade ederken; 
“Biliyorsunuz, biz bu 
konseri 31 Ağustos’ta 
yapacaktık. Ancak bir 
anda bastıran yağış ve 
elektrik tesisatının risk 
yaratması sebebiyle 
ertelemek zorunda kaldık. 
Kısmet bugüneymiş. Emir 
Can İğrek, hemşerileri 
ile buluşmak için gün 
sayıyor. Ben bu vesileyle 

sadece Süleymanpaşa’da 
yaşayan hemşehrilerim 
değil, Tekirdağ’ın hatta 
Trakya’nın dört bir 
yanında yaşayan tüm 
vatandaşlarımızı konserde 
birlikte olmaya davet 
ediyorum.” diye konuştu.
NE OLMUŞTU?
31 Ağustos Cumartesi 
akşamı yapılması 
planlanan konserin 
başlamasına kısa bir 
süre kala yağmur yağışı 
etkili olmuş, elektrik 
aksamlarında hayati risk 
oluşması sonucu ileri bir 
tarihi ertelenmişti.
Ünlü sanatçı Emir Can 
İğrek yine de hayranlarını 
kırmayıp megafonla bir 
şarkı seslendirmiş, herkesi 
konserin yapılacağı gün 
birlikte şarkılar söylemek 
için davet etmişti.  
Haber MerkeziVücutlarındaki kurşunları gurur 

madalyası olarak taşıyorlar
Kırklarelili 

gaziler, 
teröristlerle 
girdikleri 

çatışmalarda 
vücutlarına 

isabet eden ancak 
riskli olduğu için 

çıkarılamayan 
kurşunları “gurur 

madalyası” 
olarak görüyor.

Kırklareli’nde yaşayan 52 
yaşındaki gazi Yakup Yürükçü 

ile 43 yaşındaki Cumhur Özsoy, 
vücutlarında kurşunlarla yaşayan 
gazilerden.
Yürükçü’nün, vatani görevini yerine 
getirdiği 1992’de Adıyaman’ın 
Gölbaşı ilçesinde PKK’lı teröristlerle 
girdiği çatışmada vücuduna 17 
kurşun isabet etti. Çatışmada 
Yürükçü’nün bir arkadaşı şehit oldu, 
5 kişi yaralandı. Ameliyata alınan 
Yürükçü’nün vücudundan riskli 
bölgede olan 3 kurşun çıkarılmadı.
Polis memuru gazi Cumhur 
Özsoy’un vücuduna da Mardin’in 
Midyat ilçesinde 2015’te yine PKK’lı 
teröristlerle girdiği çatışmada 4 
kurşun saplandı. Ameliyata alınan 
Özsoy’un sinirlere yakın olması 
nedeniyle 2 kurşun vücudundan 
çıkarılamadı. Özsoy’un Midyat’ta 
görev yapan polis memuru eşi Nefise 
Özsoy da 2016’da teröristlerin açtığı 
ateş sonucu şehit oldu.
Yürükçü, AA muhabirine, 1992’de 
arazi taramasında PKK terör 

örgütü ile girdikleri çatışmada gazi 
olduğunu söyledi.
Doğum gününde gazi olma şerefine 
nail olduğunu belirten Yürükçü, 
çatışmada vücuduna 15 merminin 
isabet ettiğini anlattı.
Vücudundaki üç kurşunla yaşamını 
sürdürdüğünü anlatan Yürükçü, 
“Ömrüm yettiğince herhalde 
vücudumda saplı olarak kalacak. 
Her gün ona dokunduğunda, onu 
hissettiğinde o günü hatırlıyorsun. 
Bu kurşunlar bizim gurur 
madalyalarımız çıkarıldığında sanki 
eksik kalacakmış gibi bir tarafım. 
Kolum ve dizimdeki mermiler 
sinirlerle yapışık olduğundan felç 
yapma durumu var. “ dedi.
Gazilik ünvanının çok ağır 
sorumlulukları olduğunu vurgulayan 
Yürükçü, topluma örnek olmak 
için attığı her adıma dikkat ettiğini 
kaydetti.
Yürükçü, “Benim için şehit olmasam 
da erişebileceğim en yüksek 
mertebe. Ben bu vatan için bir şey 
yaptım, bir bedel ödedim ve bu 
gururla yaşıyorum. Bu, parayla, 

maddiyatla, maneviyatla alınacak 
bir şey değil. Zaten kimse canının 
yanmasını istemez, o manevi 
duyguları olmayan kişiler. O 
merminin karşısında kimse duramaz. 
Düşünün ki 20 yaşında bir genç 
askere gidiyor ve şehit olmak için 
gidiyor. Bu dünyanın hiçbir ülkesinde 
yok, sadece bizde var. Ben bunu bu 
şekilde görüyor ve düşünüyorum.” 
diye konuştu.
“BU GÖREVE BİLEREK GİTTİK, 
YİNE GİDERİZ”
Özsoy da bu vatan için bedel 
ödemenin gururunu yaşadığını dile 
getirdi.
Zor günler geçirdiğini ifade eden 
Özsoy, “Bu göreve bilerek gittik, yine 
gideriz. Arkadaşıma şehitlik, bize 
gazilik nasip oldu.” diye konuştu.
Hayatına kızıyla devam ettiğini, 
2017’de emekli olduğunu anlatan 
Özsoy, sağ akciğerindeki 2 kurşunla 
yaşamını sürdürdüğünü sözlerine 
ekledi. AA

“ERİŞEBİLECEĞİM 
EN YÜKSEK 
MERTEBE “

Yedi kişi yakalandı
Tekirdağ’da uyuşturucu operasyonunda 7 şüpheli 

gözaltına alındı.

İl Emniyet Müdürlüğü 
ekipleri, kentte 

uyuşturucu satıcılarına 
yönelik operasyon 
düzenledi.
Süleymanpaşa, Çorlu ve 
Çerkezköy ilçelerinde 
belirlenen adreslerde 7 

zanlı gözaltına alındı.
Şüphelilerin adreslerindeki 
aramalarda bir miktar 
uyuşturucu ele geçirildi.
Gözaltına alınan zanlıların 
emniyetteki işlemleri 

sürüyor. AA

Ulaşım çalıştayına katıldı
İBB İstanbul Bilişim ve Akıllı Teknolojileri Şirketi 

tarafından, İstanbul’da “Ulaşım Çalıştayı” düzenlendi.

Çalıştaya CHP Yerel 
Yönetim ve Dirençli 

Kentlerden Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı Gökan 
Zeybek, belediye başkanları 
ve belediyelerin ulaşım 
birimleri sorumluları katıldı. 
Çalıştayda, şehir içi ulaşımın 
geleceğine yönelik akıllı 
çözümler, sürdürülebilir 
projeler, ulaşımda dijital 
dönüşüm, toplu taşıma 
sistemlerinin entegrasyonu 
ve sürdürülebilirlik 
konularında yenilikçi 
yaklaşımlar paylaşıldı.
 Ulaşım Çalıştayı’na katılan 
Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, 

çalıştayda şehirlerin daha 
yaşanabilir ve sürdürülebilir 
hale gelmesi için akıllı 
ulaşım çözümlerinin 
önemine değinildiği belirtti. 
Edirne Belediyesi olarak 
toplu ulaşım sisteminde 
sürdürülebilir ve konforlu 
bir gelecek için güvenli, 
erişilebilir, insan ve çevre 
odaklı ulaşım ana planı 
yapacaklarını belirten 
Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, 
“Geleceğin kentleri, çevre 
dostu ve akıllı ulaşım 
çözümleriyle şekillenecek.” 
dedi. Haber Merkezi

Vatandaşlarla bir araya geldi
Silivri Belediye 
Başkanı Bora 
Balcıoğlu, 
Gölet Kafe’de 
vatandaşlarla 
buluştu. Başkan 
Balcıoğlu, 
vatandaşlarla 
samimi bir sohbet 
geçirerek, görüş ve 
önerilerini dinledi.

Silivri Belediye Başkanı 
Bora Balcıoğlu, Gölet 

Kafe’de Silivrililerle bir 
araya geldi. Buluşmada, 
belediye hizmetleri hakkında 
vatandaşların görüş ve 
önerilerini dinleyen Başkan 
Balcıoğlu, gelen önerileri 
değerlendireceklerini 
belirtti. Silivrililerle bir araya 
gelmeye, vatandaşların 

sorun ve önerilerini 
dinlemeye devam edeceğini 
ifade eden Başkan Balcıoğlu, 
“Sosyal belediyecilik 
diyoruz, vatandaşa hizmet 
diyoruz. Vatandaşlarla 
bir araya gelmeden, 
soruları yanıtlamadan, 
önerileri dinlemeden sosyal 
belediyecilik olmaz” dedi. 
Haber Merkezi
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Acı gerçeklerle yüzleşin.
Artık farkına varın.
Her şeyin sebebi 

sizlersiniz.
Olan biten ne varsa.
Karmaşanın en başında 

sizler varsınız.
**  **
Hayatınız bu düzen 

üzerine kurulmuş.
Kişileri etkiliyor.
Etkilemek için teknikler 

kullanıyorsunuz.
Neticede başarı 

saydığınız karmaşadan 
besleniyorsunuz.

Dedikodu yayıyor.
Aldatmaca 

sergiliyorsunuz.
İnanan kişiler var.
İnanmamak için 

direnenlerde var.
Lakin siz bellisiniz.
Hareketleriniz belli.
**  **
İşiniz yok.
Sadece belirli koltuklar 

ve onların sahiplerine biat 
ediyorsunuz.

Tam anlamıyla 
simbiyotik yaşıyor bundan 
da gurur duyuyorsunuz.

Sizi anlamak zor değil.
Ancak yaptıklarınız 

anlamak çok zor oluyor.
İnsanların duygularıyla 

alay ediyor.
Sonrasında insanlıktan 

bahsediyorsunuz.
Kimlik bunalımı 

yaşıyorsunuz.
Ancak bu şekilde 

kazanıyorsunuz.
Kimliksiz birey olarak 

varsınız.
Lakin kimlikleri 

savunuyorsunuz.

Ne olduğunuz belli değil.
Ne olacağınız apaçık 

ortada.
**  **
Kişiler değişiyor.
Makamlardaki isimler 

mevsimler gibi değişiyorlar.
Ancak sizler yine 

aynısınız.
Hep bir yerden 

tutuyorsunuz.
Eh işte anlayın.
Sizin yüzünüzden 

oralara gelmeyenler var.
Sizler sebepli orada 

olanlarla arası bozulanlar 
ve küsenler var.

Orada oturanlar bunu 
anlamakta geç kalıyorlar.

Anladıkları vakit iş işten 
geçmiş oluyor.

Her şey için çok geç 
oluyor.

Hep bunu bildiniz.
Bunu kullandınız.
**  **
Akıllı mısınız?
Pek sanmam.
Ancak uyanık mısınız?
İşte orada durup 

düşünmek gerek.
Başka söze ne gerek.
Anlayan anladı.
İsminizi yazmama gerek 

bile yok.
Herkes için bir kişi 

akıllarda belirdi.
İşte siz bu kadarsınız.
Adını anmadan 

kimliğinizi biliyoruz.
Her şey sizin 

yüzünüzden ya neyse…
Diyecek söz çok.
Ancak anlatacak derman 

yok.
Saygılar…

HEP SİZİN YÜZÜNÜZDEN

HaberTrak

Gençlik merkezi yenileniyor
Süleymanpaşa Belediyesi tarafından Namık Kemal Üniversitesi öğrencilerine yönelik hazırlanan ancak uzun 

süredir atıl vaziyette bırakılan Ahmet Erensoy Gençlik Merkezi, Süleymanpaşa Belediye Başkanı Volkan 
Nallar’ın talimatı ile yenilenerek tekrar hizmete açılacak.

Birkaç gün 
önce başlayan 

çalışmalar kapsamında 
Süleymanpaşa Belediyesi 
Ahmet Erensoy Gençlik 
Merkezi’nde çatı onarımı, 
boya badana işlemleri, 
teknik ekipmanların 
bakımı, çevre düzenlemesi 
ve iç dekorasyon 
çalışmaları yapılmaya 
başlandı.
NALLAR: “AHMET 
ERENSOY 
GENÇLİK MERKEZİ 
YENİDEN 
DOĞACAK”
Süleymanpaşa Belediyesi Ahmet 
Erensoy Gençlik Merkezi’nde 
gerçekleştirilen çalışmalar ile 
ilgili bilgi veren Süleymanpaşa 
Belediye Başkanı Volkan Nallar; 
“2016 yılında açılan ve şehrimize 
çok güzel hizmetler olmasına 
vesile olan Ahmet Erensoy Gençlik 

Merkezi ne yazık ki uzun bir 
süredir öğrenci gruplarından çok 
siyasi çalışmalara hizmet eder hale 
getirilmiş ve amacından saptırılmış. 
Sonrasında da atıl vaziyette 
bırakılmış. Bu üzücü durumun 
önüne geçmek adına Süleymanpaşa 
Belediyesi ekiplerimiz ile hemen 
harekete geçip çalışmalara 
başladık. Çalışmalarımızın sonunda 

Ahmet Erensoy 
Gençlik Merkezi 
yeniden doğacak. 
Süleymanpaşa’da 
okuyan öğrencilerimiz 
gençlik merkezlerine 
yeniden kavuşacak.” 
diye konuştu.
30 EYLÜL PAZARTESİ 
GÜNÜ HİZMETE 
AÇILACAK

30 Eylül tarihinde 
yenilerek tekrar 
hizmete sunulacak 
Süleymanpaşa 
Belediyesi Ahmet 
Erensoy Gençlik 

Merkezi’nde çay, kahve gibi 
ikramlarının yanı sıra ücretsiz 
internet hizmeti, ücretsiz çamaşır 
yıkama ve kurutma hizmeti, 
öğrenci topluluklarının sosyal ve 
kültürel faaliyetleri için toplanma 
alanları, ders çalışma alanları gibi 
öğrencilere bir çok imkan sunacak. 
Haber Merkezi

Süleymanpaşa’da okuyan öğrencilerimiz 
gençlik merkezlerine yeniden kavuşacak.

Mama üretimi devam ediyor
Çorlu Belediyesi tarafından hizmete sunulan Geçici Hayvan Bakımevi bünyesindeki Mama Üretim 

Tesisikuru mama üretimini sürdürüyor.Çorlu Belediye Başkan 
Yardımcısı Hakan 

Öztürk, Çorlu Belediyesi 
Mama Üretim Tesisi’nin 
mama üretimine devam 
ettiğini belirterek yaptığı 
açıklamada, “Kentte faaliyet 
gösteren hastaneler ve 
yemek üretim tesislerinden 
temin edilen atık 
gıdaları tesisimizde kuru 
mamayadönüştürerek 
üretime devam 
ediyoruz. Projemiz 
ile can dostlarımızın 
gıda ihtiyaçlarının 
karşılanmasının 
yanında gıda israfının 
da önüne geçmeyi 
amaçlıyoruz.” dedi.
Başkan Yardımcısı Öztürk 
açıklamasının devamında, 
“Toplanan artık yemek ve gıda 
ürünlerini tesisimizde çeşitli 
etaplarda işleyerek kuru mamaya 
dönüştürüyoruz. Böylelikle 
gıda atıklarının çöpe atılmasını 
önlemiş oluyoruz. Üretilen mama 

miktarının 
hayvan 
bakımevimizde 

ihtiyaç duyulan 
miktardan fazla 

olması durumunda 
artan mamaları 

hayvanseverler ve ilgili 
sivil toplum kuruluşlarıyla da 
paylaşıyoruz.
Son olarak yürürlüğe giren 
5199 Sayılı Hayvanları Koruma 
Kanununda Değişiklik Yapılmasına 
Dair Kanun kapsamında 

sokaklardan 
vatandaşların şikayet 
ve taleplerin yanı 
sıra sağlığı yerinde 
olmayan ve saldırgan 
sokak hayvanlarının 
Çorlu Belediyesi 
Geçici Hayvan 
Bakımevi’nde misafir 
edilmesiyle birlikte 
buradaki hayvan 
popülasyonu da 
artmış durumda. 
Şu anda Mama 
Üretim Tesisimizde 

ürettiğimiz mamaları, 
bakımevimizde misafir 
ettiğimiz can dostlarımızın gıda 
ihtiyaçlarını karşılamak için 
kullanıyoruz.”ifadelerine yer verdi.
Başkan Yardımcısı Öztürk, can 
dostlarımızın sağlıklı ve düzenli 
beslenmesi amacıyla hayata 
geçirilen Çorlu Belediyesi Mama 
Üretim Tesisi’nin faaliyetlerini 
artırarak sürdüreceğini de 
sözlerine ekledi. Haber Merkezi

Edirne’de asayiş
Uzunköprü ilçesinde cep telefonu çalınan kişi polise 

şikâyette bulundu.

Rıza Efendi 
Mahallesi’ndeki bir 

restoranda yemek yiyen 
H.A, cep telefonunu burada 
unuttu.
Bir süre sonra döndüğünde 
telefonunu yerinde 
bulamayan H.A. Uzunköprü 
Polis Merkezi Amirliğine 
giderek şikayette bulundu.
AĞABEYİNDEN ŞİKAYETÇİ 
OLDU
Uzunköprü ilçesinde bir 
kişi kendisini darbeden 
ağabeyinden şikayetçi oldu.
Büyük Şahsuvarbey 
Mahallesi’nde yaşayan 
S.S. ve Y.S. henüz 

belirlenemeyen nedenle 
tartışma yaşadı.
Tartışmanın kavgaya 
dönüşmesi sonucu S.S. 
ağabeyi tarafından darp 
edildi.
S.S, Uzunköprü Polis 
Merkezi Amirliğine giderek 
şikayette bulundu.
MOTOSİKLET HIRSIZLIĞI
Edirne’de motosikleti 
çalınan kişi polise başvurdu
Meydan Mahallesi’nde 
yaşayan T.E. motosikletini 
park ettiği yerde bulamadı.
T.E. aracının bulunması 
için Selimiye Polis Merkezi 
Amirliğine başvurdu. AA

Güvenlik güçleri, 
düzensiz göçün 

önlenmesine yönelik 
denetimlerini kent genelinde 
sürdürüyor.
Meriç, İpsala, Lalapaşa ve 
Uzunköprü ilçelerinde 
yapılan denetimlerde, 

Afganistan ve Pakistan 
uyruklu 41 düzensiz göçmen 
yakalandı.
Yabancı uyruklular, 
işlemlerinin ardından İl 
Göç İdaresi Müdürlüğüne 

gönderildi. AA

Edirne’de yasa dışı yollarla yurda giren 41 yabancı 
uyruklu yakalandı.

41 göçmen yakalandı

Büyükşehir yeni araçlarını 
tanıtacak

Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi, vatandaşların ulaşımda daha konforlu ve güvenli bir deneyim yaşaması 
için araç filosunu genişletmeye devam ediyor. Bu kapsamda, TEKULAŞ bünyesine katılan yeni otobüsler ve 

hafif ticari araçlar kamuoyuna tanıtılacak.

Toplu taşıma 
hizmetlerini 

güçlendiren 12 
adet 8 metre 
uzunluğunda ve 
4 adet 12 metre 
uzunluğundaki 
otobüsler, şehir 
içi ulaşımın 
ihtiyaçlarına 
cevap verecek 
şekilde 
tasarlandı. 
8 metre 
uzunluğundaki 
otobüsler 
27 koltuk 
kapasitesine 
sahipken, 
12 metre 
uzunluğundaki 
otobüslerde bu sayı 58’e çıkıyor. 
Ayakta yolculuk eden yolcular için 
de geniş alanlar sunan bu araçlar, 
özellikle Çorlu-Kapaklı gibi uzun 
mesafe güzergâhlarında konforlu 
seyahat imkânı sağlayacak. Ayakta 
yolculuk süresinin 30-40 dakikayı 
bulabildiği bu güzergâhlarda, yeni 
otobüslerin sunduğu konforlu 
koltuklar, vatandaşlar için büyük 
bir rahatlık yaratacak.
Yeni otobüsler, yüksek güvenlik 
standartlarına sahip motor 

sistemleri, geniş yakıt kapasiteleri 
ve otomatik şanzıman özellikleriyle 
dikkat çekiyor. Ayrıca, çevre dostu 
dizel motorları, EURO 6-E emisyon 
standartlarına uygun olarak 
üretilmiş durumda. Araçlar, engelli 
erişimine uygun yapıları ve modern 
iklimlendirme sistemleriyle de 
Tekirdağ halkına daha iyi hizmet 
sunmayı hedefliyor.
Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi, 
kısa süre önce TESKİ hizmetlerinde 
kullanılmak üzere 34 adet hafif 
ticari aracı filosuna katmıştı. Bu 

araçların 
ardından, 
önümüzdeki 
süreçte 66 
adet daha 
hafif ticari 
araç filoya 
dâhil edilecek. 
Böylece, 
ulaşımda 
konfor ve 
güvenlik 
artırılırken, 
belediye 
hizmetlerinin 
daha 
sürdürülebilir 
hale 
getirilmesi 
hedefleniyor.

Tüm Tekirdağlıların davetli 
olduğu tanıtım programı, 21 Eylül 
Cumartesi günü saat 16.00’da 
Süleymanpaşa Sahil Dolgu 
Alanı’nda gerçekleştirilecek. 
Programda, Büyükşehir Belediyesi 
Kent Orkestrası sahne alacak 
ve katılımcılara çeşitli ikramlar 
yapılacak. Şenlik havasında geçecek 
olan etkinlik, müzik ve ikramlarla 
renklenerek vatandaşlara keyifli 
anlar yaşatacak. Haber Merkezi

Araçlar, engelli erişimine uygun yapıları ve modern iklimlendirme 
sistemleriyle de Tekirdağ halkına daha iyi hizmet sunmayı hedefliyor.
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Finans Haberleri
*Türkiye geçen yıl 56,5 
milyar dolarlık hizmet 
ihracatı yaptı
Türkiye’nin hizmet ihracatı 
2023 yılında 56,5 milyar 
dolar, ithalatı 41,4 milyar 
dolar oldu
*ABD’li Intel, Almanya’da 
çip üretim tesisleri 
inşaatını erteledi
Çip üreticisi ABD’li Intel, 
Doğu Almanya’daki 
Magdeburg kentinde yarı 
iletken üretim tesislerinin 
inşaatını ertelediğini duyurdu
*AECSD & AMEDA İstanbul 
Zirvesi 2024 İstanbul’da 
düzenlenecek
Merkezi Kayıt Kuruluşu 
(MKK) Genel Müdürü ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Dr. 
Ekrem Arıkan, 44 ülkeden 
temsilcinin yer aldığı AECSD 
& AMEDA İstanbul Zirvesi 
2024’te, yaklaşık 3 milyarlık 
bir nüfusun yatırım ortamını 
bir araya getireceklerini 
bildirdi
*Türk Telekom’un 
2024’ün ilk yarısında net 
karı 2,5 milyar lira oldu
Türk Telekom CEO’su 
Ümit Önal, “(Şirketin ilk 
yarıdaki net karı) Deprem 
etkilerini içeren geçen yılın 
aynı dönemine kıyasla hızla 
ivmelenerek 2,5 milyar lira 
oldu” dedi
*İKV Başkanı Zeytinoğlu: 
Almanya’nın sınır 
kontrollerini tekrar 
getirmesi Schengen 
Alanı’nın sonu değil
İktisadi Kalkınma Vakfı 
(İKV) Başkanı Ayhan 
Zeytinoğlu, Almanya’nın 
sınır kontrollerini tekrar 
getirmesinin Schengen 
Alanı’nın sonu olmadığını 
belirterek, “Ancak göç 
ve iltica konusunda ciddi 
sorunlara işaret ediyor.” 
ifadesini kullandı
*Konut satışlarında 
ağustosta yılın en yüksek 
rakamı görüldü
Konut satışında yüksek faiz 
oranlarına rağmen 134 bin 
155 adetle ağustosta yılın 
en yüksek aylık rakamına 
ulaşıldı
*Türkiye dünyanın 
en büyük İHA-SİHA 
tedarikçisi oldu
ABD merkezli kuruluş 
CNAS’ın raporuna göre, 
Türkiye, son yıllardaki 
başarılı performansı ile 
dünyanın en büyük İHA-SİHA 
tedarikçisi oldu
*Borsa İstanbul’da gong 
Durukan Şekerleme için 
çaldı
Durukan Şekerleme, Borsa 
İstanbul’da düzenlenen gong 
töreniyle Ana Pazar’da işlem 
görmeye başladı
*Mal tanımı ve kodlama 
sisteminde uluslararası 
uyum
Mal tanımı ve kodlama 
sisteminde uluslararası 
uyumu içeren sözleşme 
sınıflandırma görüşlerinin 
yürürlüğe konulmasına 
ilişkin karar Resmi Gazete’de 
yayımlandı
*TKİ’de iş kazaları son 20 
yılda yüzde 85 azaldı
Türkiye Kömür İşletmeleri 
Genel Müdürü Abdullah 
Çiftçi, yıl sonuna kadar 50 

tatbikat gerçekleştirmeyi 
hedeflediklerini belirterek, 
“TKİ bünyesinde yıllara göre 
iş kazası sayısında son 20 
yılda yüzde 85, son 10 yılda 
ise yüzde 30 azalma var” dedi
*Türkiye, DASK 
organizasyonuyla 
WFCP’ye ilk kez ev 
sahipliği yapacak
Türkiye, Doğal Afet 
Sigortaları Kurumu (DASK) 
organizasyonuyla World 
Forum of Catastrophe 
Pools’un (WFCP) ilk kez ev 
sahipliğini yapacak
*Türkiye Madenciler 
Derneği Başkanı 
Yılmaz’dan iş güvenliği 
açıklaması
Türkiye Madenciler 
Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Yılmaz, 
“Madencilikte iş güvenliği 
ve kurtarma faaliyetlerinin 
en üst düzeyde 
gerçekleştirilmesi, ayrıca 
ekiplerin her türlü doğal 
afete hazır olması hepimizin 
ortak sorumluluğu.” Dedi
*3. Maden Kurtarma 
Yarışması Kütahya’da 
başladı
Türkiye Madenciler 
Derneği (TMD) tarafından 
düzenlenen Maden Kurtarma 
Yarışması’nın üçüncüsü, 
Türkiye Kömür İşletmeleri 
(TKİ) ev sahipliğinde 
Kütahya’daki Garp Linyitleri 
İşletmesi Müdürlüğünde 
başladı
*THY’den bazı Güney 
Avrupa ülkelerine 
avantajlı bilet kampanyası
Türk Hava Yolları (THY) bazı 
Güney Avrupa ülkelerine 
gidiş-dönüş 129 dolardan 
başlayan avantajlı fiyatlarla 
uçuş gerçekleştirecek
*HABAŞ, yaklaşık 1 milyar 
avro yatırımla otomobil ve 
ticari araç üretecek
HABAŞ Otomotiv Genel 
Müdürü Hüseyin Urkun, 
“HABAŞ’ın satın aldığı 
Honda’nın üretim fabrikasını 
binek otomobil üretimi için 
kullanacağız. Binekte de 
sedan ve crossover olmak 
üzere iki ayrı modelde araç 
üretmeyi planlıyoruz” dedi
*Türkiye’nin “Latin 
Amerika ve Karayipler 
stratejisi” ticarette 
meyvelerini veriyor
2000 yılında 920 milyon 
dolar olan bölgeyle ticaret, 
kurulan siyasi, diplomatik ve 
ekonomik ilişkiler sayesinde 
15 katına çıkarak 2023 sonu 
itibarıyla 14,2 milyar dolara 
ulaştı
*Zeytinyağı üreticisi 
ihracatta kısıtlamanın 
kaldırılmasından memnun
Dünyada zeytinyağı 
üretiminin bu sezon artacağı 
öngörüsüyle Türkiye’deki 
zeytinyağı ihracatında 
kısıtlamanın kaldırılması 
sektör temsilcilerince olumlu 
karşılandı
*Dünyanın inşaat 
devlerinin uluslararası 
gelirleri geçen yıl yarım 
trilyon doları buldu
Dünyanın en büyük 250 
müteahhitlik firmasının 
geçen yıl elde ettiği 
uluslararası gelirler, 499,7 
milyar dolarla 8 yılın en 
yüksek seviyesine ulaştı. AA

“Çeltikte 980 bin ton 
rekolte bekliyoruz”

Tarım ve orman Bakanı İbrahim Yumaklı, “2024 yılında çeltik üretimimizde 980 bin ton rekolte bekliyoruz. 
Böylece halkımızın ihtiyaç duyduğu çeltiğin yüzde 75’ini bu topraklarda üretmiş olacağız.” dedi.

İpsala ilçesinde 
düzenlenen Çeltik 

Festivali’ne katılan 
Yumaklı, Edirneli çiftçilerin 
tarımsal üretimi bilinçli 
yaparak işlerine sahip 
çıktığını söyledi.
Çeltik hasadının hayırlı 
olmasını dileyen Yumaklı, 
üreticilere sorunsuz 
ve güzel hasat sezonu 
geçirmeleri temennisinde 
bulundu.
Edirne’nin çeltiğin 
başkenti olduğunu 
belirten Yumaklı, 
“Edirne 
Türkiye’deki 
toplam çeltiğin 
yüzde 44’ünü 
üretiyor, 
bunun yarısı 
da İpsala’da 
üretiliyor.” dedi.
Yumaklı, son 
22 yılda güçlü 
bir altyapı kurarak 
Türkiye’nin gıda arz 
güvenliğine ve tarımına en 
önemli katkıyı yaptıklarını 
vurguladı.
Tüm tarım topraklarının üretime 
kazandırılması için gayret 
gösterdiklerinin altını çizen 
Yumaklı, üretim potansiyelini 
yukarıya çekmek için mevcut 
sorunları tespit ederek bunlara 
göre politikalar geliştirdiklerini dile 
getirdi.
“ TÜRKİYE’NİN ÜRETİCİLERİ 
DÜNYADAKİ BİRÇOK ÜLKEDEN 
ÇOK ÇOK DAHA İYİ SEVİYEDE “
Dünyadaki tüm ülkelerin gıda 
arz güvenliği konusu üzerinde 
durduğunu anlatan Yumaklı, 
şunları kaydetti:
“Şunu gururla söyleyebilirim 
ki bütün çiftçilerimizle gurur 
duyuyorum. Türkiye’nin üreticileri 
dünyadaki birçok ülkeden çok çok 
daha iyi seviyede. Hem bilinç hem 
üretim kabiliyeti ve kapasitesi 
olarak. Tarımsal üretimin 

planlanması 
konusunda, 
nerede, neyi ve ne 
kadar ekeceğiz 
konusunu eğer 
bu 1 Eylül’den 
başlattığımız 

şekilde 
uygulayabilirsek 

gerçekten çok çok 
büyük bir avantaj 

sağlamış olacağız 
inşallah.

Ama tek bu değil, sözleşmeli üretim 
bunun en önemli ayaklarından bir 
tanesi. Bizler de artık önümüzdeki 
sene en çok herhalde bu konunun 
üzerinde duracağız. Çünkü sadece 
üretmek yetmiyor malumunuz, 
bunların aynı zamanda pazara 
değerinde gitmesini de sağlamak 
gerekiyor. Bu konunun en önemli 
durumu ise başta sözleşmeli 
üretim. Yine işlenmeyen tarım 
arazilerinin tarıma kazandırılması 
vardı. Bütün üretim alanlarının 
kayıt altına alınması vardı. 
Bunları da inşallah peyderpey 
tamamlayacağız. Yani velhasıl 
devrim niteliğindeki çalışmaları 
yapıyoruz. Ben bu çalışmalarda bu 
zamana kadar katkıda bulunmuş 
olan geçmiş bakanlar, bürokratlar, 
kimler varsa üreticiler, üretici 
birlikleri ben hepsine tekraren 
teşekkür ediyorum.”
“SU VE SULAMA 
YATIRIMLARINA ÖNEM 

VERİYORUZ”
Edirne’deki sulama 
yatırımlarıyla ilgili bilgiler 
veren Yumaklı, şöyle 
devam etti:
“2030 yılında tüm 
dünyada ve ülkemizde 
çeltik üretiminin yüzde 
50 daha fazla arttırılması 
yönünde bir beklenti var 
nüfus artış hızına göre. 
Dolayısıyla suyu baz 
alarak tarımsal üretimi 
de planlayarak bunu 
başarmak zorundayız. Bu 
kapsamda su ve sulama 

yatırımlarına önem verdiğimizi 
bir kere daha söylemiş olayım. 
15 tane projemiz var Edirne için. 
Bunların rakamı yaklaşık 14 milyar 
lira civarında, hatta 14 milyarı bir 
miktar geçiyor.
Edirne’de sulamaya açılacak 
olan alanın toplam miktarı 525 
bin dekar. Bu kadar alanı daha 
inşallah sulamaya açmış olacağız. 
Özellikle 11 milyarlık kaynağı biz 
Hamzadere Barajı’nın sulamasına, 
Çakmak Barajı’nın sulamasına, 
Subaşı sulamasına ve Bülbüldere 
regülatörü ve sulamasına ayırmış 
durumdayız. 
Edirne Valisi Yunus Sezer de 
Edirne’nin Türkiye’nin çeltik 
üretim merkezi olduğunu söyledi.
AK Parti Edirne Milletvekili Fatma 
Aksal ise Edirne’nin tarih ve turizm 
kenti olduğu kadar aynı zamanda 
tarım kenti de olduğunu belirtti.
İpsala Belediye Başkanı Mehmet 
Kerman, İpsala Ticaret Borsası 
Başkanı Necmi Sezer ve İpsala 
Ziraat Odası Başkanı Hüseyin 
Darcan da programda birer 
konuşma yaptı.
Konuşmaların ardından pilav 
kazanının başına geçen Yumaklı, 
basın mensupları ve üreticilere 
pilav ikram etti.
Bakan Yumaklı, daha sonra 
biçerdövere binerek çeltik hasadı 
gerçekleştirdi.  AA

“SADECE 
ÜRETmEK yETmİyOR 

mALUmUnUz, 
BUnLARIn AynI 

zAmAnDA pAzARA 
DEĞERİnDE GİTmESİnİ 

DE SAĞLAmAK 
GEREKİyOR.”

Tarım ve Orman 
Bakanı İbrahim 
yumaklı

Uluslararası konferans başladı
Trakya Üniversitesi ve Uluslararası Araştırmacılar Derneği işbirliğinde düzenlen Uluslararası Tarım, 

Biyoloji ve Yaşam Bilimleri (AGBIOL) Konferansı’nın açılış töreni yoğun katılımla gerçekleşti.

Konferans, İstiklal 
Marşı ve üniversitenin 

tanıtım videosunun ardından 
Trakya Üniversitesi 
Devlet Konservatuvarı 
öğrencilerinden oluşan 
oda müziği konseri ile 
başladı. Dünyanın 55 farklı 
ülkesinden 2000’e yakın 
yazarın katkı verdiği ve 
800’ün üzerinde bildiriyle 
katılımın sağlandığı 
Uluslararası 6. AGBIOL 
Konferansı Balkan Kongre 
Merkezi’nde yüz yüze ve 
çevrim içi katılımla başladı.
Açılış konuşmalarının ilkini 
konferans Organizasyon Komitesi 
Başkanı ve Trakya Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Genetik ve 
Biyomühendislik Bölümü Başkanı 
Prof. Dr. Yalçın Kaya gerçekleştirdi. 
Konuşmasında bu organizasyonu 
düzenlemekten duyduğu gururu 
dile getirerek bu yıl rekor katılımın 

gerçekleştiğini ve ileriki yıllarda 
daha geniş katılımlı konferanslar 
düzenlemeye devam edeceklerini 
belirtti.
Daha sonra konuşan Trakya 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mustafa Hatipler ise Edirne’nin 
bölgedeki tarımın merkezi 
olduğunu ve 19.yy’dan bu yana 
yabancı birçok yaşam bilimci ve 
botanikçinin ilgisini çektiğini ifade 

etti. Hatipler ayrıca 
1950’li yıllardan itibaren 
Türk Botanikçiler 
ve Yaşam Bilimciler 
tarafından yapılan 
çalışmalar sonucunda 
çok sayıda bitki örneği 
toplandığını belirterek 
“Yapılan araştırmalar 
sonucunda yeni türlerin 
de keşfedildiği Edirne 
ve Trakya’da, 300’den 
fazla endemik türün 
olduğu ve bunların 
arasından 50 kadar 

türün ise dünyadaki en zengin 
popülasyonuna Edirne’nin ev 
sahipliği yaptığı ortaya çıkmıştır.” 
dedi.
3 gün sürecek olan konferansta 
tarım, mühendislik ve yaşam 
bilimleri alanında önde gelen bilim 
insanlarının sözlü sunumları ve 
e-poster sunumları yer alacak. 
Haber Merkezi

Yunanistan’a kaçarken yakalandı
Edirne’de 
Fetullahçı 
Terör Örgütü 
(FETÖ) 
ile ilişkili 
2 şüpheli, 
Yunanistan’a 
kaçmaya 
çalışırken 
yakalandı.

Güvenlik 
güçleri, 

1. derece 
askeri yasak 
bölgede 
düzenledikleri 
operasyonda, 
yasa dışı 
yollardan 
Yunanistan’a 
gitmeye 

çalışan P.K. 
ve A.Ş’yi 
gözaltına aldı.
Şüphelilerin 
FETÖ 
ile ilişkili 
oldukları 
tespit edildi. 

AA
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* Medical Point Hastaneler 
Grubu, “Medical Point” 
mobil uygulamasını 
hayata geçirdi
Medical Point Hastaneler 
Grubu, Medical Point mobil 
uygulamasını devreye aldı.
* DeFacto’dan Non Denim 
koleksiyonu
DeFacto, modern tasarım 
çizgisiyle hazırlanan Non 
Denim koleksiyonunu 
müşterilerinin beğenisine 
sundu.
* BonVeno, iş ve okul 
yolunda pratik çözümler 
sunuyor
BonVeno mağazaları, sıcak 
soğuk içecek çeşitleri, 
sandviç, tost, börek 
lezzetleri, sıcak simit ve 
poğaçaları ile müşterileri için 
pratik çözümler sunuyor.
* Trendyol, Türkiye’nin 
“Lovemark”ı seçildi
MediaCat dergisinin 
geleneksel hale gelen ve 
Ipsos Türkiye tarafından 
gerçekleştirilen Türkiye’nin 
Lovemark’ları Araştırması’na 
göre Trendyol, e-ticaret 
kategorisinde Türkiye’nin 
“Lovemark”ı olarak seçildi.
* Emlakjet, ağustos ayı 
gayrimenkul piyasa 
raporunu yayımladı
Rapora göre, Türkiye 
genelinde konut satışları 
ağustosta bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 9,9 
artarak 134 bin 155 oldu
* Amazon Prime Alışveriş 
Festivali 8 – 14 Ekim 
tarihlerinde başlayacak
Amazon, Prime üyelerine 
özel on binlerce üründe 
büyük indirim sunacağı 
“Prime Alışveriş Festivali” 
kampanyasını bu yıl 8 – 14 
Ekim tarihleri arasında 
düzenleneceğini duyurdu.
* TEMSA küresel 
büyümesini yeni 
finansmanla 
güçlendirecek
TEMSA CEO’su Evren 
Güzel: “Uluslararası 
pazarlarda çok daha hızlı 
büyüyen, küresel ayak izini 
genişleten, sıfır emisyonlu 
araçlardaki öncülüğünü 
pekiştiren, mobilite şirketine 
dönüşümünü hızlandıran bir 
TEMSA göreceğiz”
* ING’den limited 
şirketlere uzaktan müşteri 
olma kolaylığı
ING Türkiye Tüzel Bankacılık 
Genel Müdür Yardımcısı 
Öcal Ağar: “Uçtan uca kolay, 
zahmetsiz ve pürüzsüz bir 
müşteri deneyimi sunmayı, 
yeni teknolojilerle bankacılık 
ürün ve servislerini 
dijitalleştirmeyi stratejimizde 
önceliklendiriyoruz”
* Borusan’a, LACP 
Vision Awards ve ARC 
Awards’tan beş ödül
Borusan Holding İnsan, 
İletişim ve Sürdürülebilirlik 
Grup Başkanı Nursel Ölmez 
Ateş: “Entegre Faaliyet 
Raporumuzun uluslararası 
arenada takdir görmesi bizi 
gururlandırıyor”
* Garanti BBVA bireysel 
müşterilerine dijital taşıt 
kredisi sunmaya başladı
Garanti BBVA Genel Müdür 
Yardımcısı Ceren Acer Kezik: 
“Tüzel ve şahıs firmalarının 
ardından bireysel 

müşterilerimizin de dijital 
taşıt kredisi kullanımına ilgi 
göstereceğine inanıyoruz”
* Turkcell’den 30. yıla 
özel çekiliş
Turkcell Genel Müdürü 
Dr. Ali Taha Koç: “90 gün 
boyunca mağazalarımızdan 
yapabilecekleri 
başvuruyla bu heyecanlı 
çekilişe katılacak tüm 
müşterilerimize bol şans 
diliyorum”
* FLO’dan yeni sezon 
koleksiyonu
FLO koleksiyonunda sezon 
trendlerini tüm şıklığıyla 
yansıtıyor
* İş Bankası’nın Tekirdağ 
Malkara Tarım İhtisas 
Şubesi açıldı
Türkiye’de tarım alanında 
verimlilik artışına ve 
sürdürülebilir üretime katkı 
sağlamayı amaçlayan İş 
Bankası, tarımı, teknolojiyi 
ve finansı bir araya getirdiği 
tarım ihtisas şubelerini 
yaygınlaştırmayı sürdürüyor
* Görme engelli öğrenciler 
için “Engelsiz Matematik”
Sabancı Vakfı Genel Müdürü 
Nevgül Bilsel Safkan: “Engelli 
bireylerin hayatına dokunan 
her çalışma, toplumsal eşitlik 
ve kapsayıcılık adına atılmış 
önemli bir adımdır”
* Medipol’den “Hatalar 
Odası Simülasyon 
Uygulaması” ile hasta 
güvenliği eğitimi
Medipol Mega Üniversite 
Hastanesi Hemşirelik 
Hizmetleri Müdürü Meryem 
Kapancı: “Hatalar Odası 
Simülasyon Uygulaması 
için eğitimcilerimiz hatalı 
uygulamalarla donatılmış 
bir hasta odası hazırlıyor 
ve simulehasta senaryosu 
oluşturuyorlar”
* Çilek Mobilya 
“Furnishings&Design 
İstanbul”a katılacak
Çilek, tasarımlarını ve 
yenilikçi ürünlerini, fuardaki 
standında ziyaretçilerle 
buluşturacak
* Bireysel emeklilik 
sistemi ekonomik 
güçlenmeye katkı 
sağlayacak
Yeditepe Üniversitesi İktisadi 
ve İdari Bilimler Fakültesi 
öğretim üyesi Prof. Dr. Gaye 
Gencer: “Bireysel emeklilik 
sistemi, hem bireylere hem 
de ülke ekonomisine önemli 
katkı sağlayan bir araç olarak 
öne çıkıyor”
* CANiK ve AEI Systems, 
İngiltere’deki DVD Fuarı’na 
katılacak
DVD Fuarı, 18-19 
Eylül’de Birleşik Krallık’ta 
gerçekleştirilecek
* Vialand Tema Park ve 
Fiat’tan işbirliği
Vialand Tema Park ve Fiat 
yeni bir işbirliğine imza attı.
* ÇEDAŞ’ta Genel 
Müdürlük görevine 
Mustafa Altun getirildi
Çamlıbel Elektrik Dağıtım 
AŞ’ta (ÇEDAŞ) Genel 
Müdürlük görevine Mustafa 
Altun getirildi. AA

Yeni nesil yerli yalıtım 
TEKNOFEST’te ödül getirdi
TEKNOFEST 2024 Antalya finalinde “Ticarileşme Potansiyeli Ödülü” kazanan Çanakkale Onsekiz Mart 

Üniversitesi (ÇOMÜ) “Eko Titans” takımının ürettiği jeopolimer levhalar, bor ve kaolin madenlerinin 
katma değeri yüksek ürüne dönüştürülmesini sağlayacak.

Akademisyenlerin 
ve öğrencilerin 

yürüttüğü yenilikçi 
projelerle, ulusal 
ve uluslararası 
platformlarda önemli 
başarılara imza atılan 
ÇOMÜ’de, bu başarılara 
bir yenisini daha 
eklendi.
Mühendislik Fakültesi 
Kimya Mühendisliği 
Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Uğur Cengiz’in 
danışmanlığında, 
doktora 
öğrencisi Gürkan 
Akarken’in 
kaptanlığında ve 
mezun öğrenci Gökçe Kayatepe’nin 
katkılarıyla oluşturulan “Eko 
Titans” takımı, TEKNOFEST 
2024 Antalya finalinde “Çevre ve 
Enerji Teknolojileri” kategorisinde 
geliştirdikleri “Isı Yalıtımlı ve Kendi 
Kendini Temizleyen Jeopolimer 
Levha Üretimi” projesiyle 
“TİCARİLEŞME POTANSİYELİ 
ÖDÜLÜ”NÜ KAZANDI.
Çevre dostu ve sürdürülebilir 
özellikleriyle öne çıkan ve 9 yıllık 
laboratuvar çalışmaları sonucu 
üretilen jeopolimer levhalar (oda 
sıcaklığında hazırlanan kilden 
malzeme), rakiplerine göre daha az 
karbon salınımı ile üretildi.
Isı yalıtımı, yanmazlık ve anti 
bakteriyel özellikleriyle dikkati 
çeken levhaların üretiminde 
Türkiye’nin değerli kaynaklarından 
olan kaolin ve bor gibi madenler 
kullanıldı.
Tamamen yerli olan jeopolimer 
levhalar, üretime geçildiğinde iç 
mekan zeminlerinde, duvarlarda ve 
mutfaklarda kullanılabilecek.
Mühendislik Fakültesi Kimya 
Mühendisliği Bölümü Öğretim 

Üyesi Prof. Dr. Uğur Cengiz, AA 
muhabirine, üzerinde uzun yıllardır 
çalıştıkları ürünün bor ve kaolin 
madenlerinden üretilen, ev içinde 
ısı yalıtımı, anti bakteriyel ve 
kendi kendini temizleme özelliğine 
sahip özel bir yalıtım malzemesi 
olduğunu ifade etti. 
“YÜZDE YÜZ TÜRK MALI 
OLARAK ELDE ETMEK BÜYÜK 
BİR GURUR KAYNAĞI”
Takım kaptanı ve ÇOMÜ Enerji 
Teknolojileri Bölümü doktora 
öğrencisi Gürkan Akarken de 
ürünün yüksek lisans ve doktora 
tezinin konusunun bir parçası 
olduğunu, TEKNOFEST’te aldıkları 
ödülle çalışmayı pekiştirdiklerini 
söyledi.
Ürünün, yenilikçi bir malzeme 
olduğunu ve yavaş yavaş 
ticarileşme potansiyelini elde 
ettiğini belirten Akarken, “Ancak 
zaman içinde farklı özelliklerini 
geliştirerek şu andaki sonuç haline 
ulaşmış oldu.” dedi.
Emeklerin sonucunu almanın 
iyi hissettirdiğini ifade eden 
Akarken, “Ülkemiz adına, piyasaya 
sürülebilecek bir ürün yapabiliyor 

olmak gerçekten 
gurur duyucu bizim 
için.” diye konuştu.
Literatürde 
“jeopolimer” 
olarak adlandırılan 
bu ürüne 
Türkçeleştirerek 
farklı bir 
isim koymayı 
düşündüklerini 
belirten Akarken, 
“Ürünle ilgili 
amacımız, geleneksel 
betonu, geleneksel 

çimento ile 
yapmak yerine 
çok daha 
az karbon 

salınımıyla ve yüzde 100 Türk 
malı olarak elde etmek bizim 
için büyük bir gurur kaynağı 
oldu. Umarız sonuca ulaşır ve 
ülkemizde kullanmaya başlarız. 
Farklı alanlarda, farklı özellikler 
gösteren ürünler var ama bizim 
gibi kendi kendini temizleyen, ısı 
yalıtımı yapan herhangi bir ürün 
bulunmuyor. O yönüyle de özgün 
bir çalışma.” değerlendirmesinde 
bulundu.
Eko Titans üyesi ÇOMÜ Kimya 
Mühendisliği Bölümü mezunu 
Gökçe Kayatepe de projeye lisans 
eğitiminin son yılında katıldığını 
anlattı.
Kendi kendini temizleyebilme 
özelliğine sahip yapı malzemesi 
ürettiklerini, bu yapı malzemesini 
geliştirmek adına volkanik kum 
ekleyerek ısı yalıtımı özelliğini 
de kazandırdıklarını belirten 
Kayatepe, “Projeyi belli bir 
alanda, belli bir ölçekte denedik. 
TEKNOFEST’te de jüriye 
göstermiştik. Bir evin bir odasını 
kapladığımızda ortalama ne 
kadar maliyet çıkacağına dair 
hesaplamaları da yaptık.” dedi. AA

“EnERJİ TASARRUFU SAĞLAyACAĞImIz HER yERE DÖŞEnEBİLİR”

AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim 
Makas görevini tamamladığını açıkladı
 AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, İl Yönetim Kurulu Toplantısında, başkanlık görevini tamamladığını duyurdu.

AK Parti Çanakkale İl 
Başkanlığından yapılan 

açıklamaya göre, haftalık olağan 
İl Yönetim Kurulu Toplantısında 
konuşan Makas, “5 yıldır büyük 
bir gurur ve onurla yürüttüğüm 
AK Parti Çanakkale İl Başkanlığı 
görevimi, Genel Başkanı’mız, 
Cumhurbaşkanı’mız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın tensipleriyle 
tamamlamış bulunuyorum.” 
ifadesini kullandı.
Makas, partinin vicdanı ve 
teminatı AK Gençlik’te başladığı 
yolculuğunun, ana kademe il 
yöneticiliği sonrası 5 yıl boyunca 
il başkanı olarak devam ettiğini 

belirtti.
Bu süreçte dava ilkelerini, teşkilat 
anlayışını ve Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’ın mihmandarlığındaki 
AK Parti hükümetlerinin 
Çanakkale’ye ve ülkeye sağladığı 
kazanımlarla makus tarihlerinden 
kurtulurken, ortaya konulan 
sevgi ve özveriyi anlatmayı ilke 
edindiklerini aktaran Makas, 
şunları kaydetti:
“Şartlar ne olursa olsun 
Cumhurbaşkanı’mızın 
talimatlarıyla partimiz kararları 
etrafında teşkilatlarımızla 
birleşerek görevimizi ifa etmenin 
vicdani huzurunu yaşıyoruz. 
Bu süreçte üzüntülerimiz 

ve mutluluklarımızı bir 
arada yaşadık ve ne olursa 
olsun tarzımız, nezaketimiz, 
efendiliğimiz ve ahlakımızla 
bu anlamda kendisini örnek 
aldığımız Genel Başkanı’mız, 
Cumhurbaşkanı’mız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’a olan 
sadakatimiz dün olduğu gibi 
yarın da vazgeçilmez ilkemiz 
olmaya devam edecektir. Bu 
olağan bayrak değişimi sonrası 
partimizin vizyonununa olan 
sorumluluğunu ifa etme yolunda 
yeni il başkanımıza şimdiden 
başarılar ve muvaffakiyetler 
diliyorum.” AA

Şirket Haberleri

Otluk alanda çıkan 
yangın söndürüldü

 Çanakkale merkeze bağlı Kepez beldesinde otluk 
alanda çıkan yangın söndürüldü.

Beldede bir fabrikanın 
yakınındaki 

otluk alanda henüz 
belirlenemeyen nedenle 
yangın çıktı.
Durumun bildirilmesi 
üzerine olay yerine itfaiye 
ekipleri sevk edildi.

Yakınında doğal gaz 
aktarım istasyonu 
bulunan otluk alandaki 
yangını büyümeden 
söndüren ekipler, 
soğutma çalışması yaptı. 

AA

İki kişi tutuklandı
Çanakkale’nin Bayramiç ilçesinde düzenlenen 

operasyonda Hint keneviri yetiştirdikleri 
iddiasıyla yakalanan 3 şüpheliden 2’si tutuklandı.

İlçeye bağlı Sarıot 
köyünde Hint keneviri 

yetiştirildiği ihbarını 
alan jandarma ekipleri, 
İsmet E’ye ait bahçeye 
baskın düzenledi.
Bahçedeki barakada 
bulunan bir şüpheli, 
jandarma ekiplerini fark 
edince kaçtı. Burada 
yapılan aramada bir 

miktar kullanıma hazır 
uyuşturucu madde 
bulundu. Ekiplerin 
bahçedeki incelemesinde 
ise 450 kök Hint keneviri 
ele geçirildi.
Jandarmanın 
araştırması sonucu olaya 
karıştığı ileri sürülen 3 
şüpheli yakalandı.
Jandarmadaki 
işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edilen 
şüphelilerden İsmet E. ve 
Mehmet A. tutuklandı, 
Ünzile K. adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı.
Kaçan şüpheliyi arama 
çalışmaları devam 
ediyor. AA
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Ruhunuzun yaşlanmasını 
önlemek için tavsiyeler

Sigara ve alkol 50 yaş üstü 
erkeklerde daha zararlı

Dr. Abdurrahman Yurtaslan Ankara onkoloji Eğitim ve Araştırma Hastanesi Kulak Burun Boğaz 
Kliniği Eğitim ve İdari Sorumlusu Doç. Dr. Caner Kılıç, sigara ve alkol tüketen 50 yaş üstü 

erkeklerde baş boyun kanserlerinin daha sık görüldüğünü, erken teşhisin hayat kurtardığını belirtti.

Eylül ayının 
üçüncü 

haftası halkın 
bilinçlenmesini 
artırmak 
amacıyla 
kutlanan 
“Baş Boyun 
Kanserleri 
Farkındalık 
Haftası” 
dolayısıyla AA 
muhabirine 
açıklamalarda 
bulunan Kılıç, 
günümüzde 
sıklıkla ortaya 
çıkmaya 
başlayan 
baş boyun 
kanserlerinin 
yüz, ağız 
boşluğu, geniz 
bölgesi, yutak, 
gırtlak ve burun 
boşluğunu 
ilgilendiren 
tümörlerin 
oluşturduğunu söyledi.
Kılıç, dünya genelinde 
baş boyun kanserinin görülme 
oranına ilişkin “Dünya Sağlık Örgütü 
verilerine göre her yıl yaklaşık 700-
750 bin yeni vaka görülmektedir. 
Tüm kanserlere bağlı ölümlerin 
yaklaşık 450 bini baş boyun 
kanserlerinden oluşmaktadır.” 
bilgilerini verdi.
“BİZİM İÇİN EN ÖNEMLİ ŞEY FİZİKİ 
MUAYENEDİR”
Ağız boşluğu ile yüzdeki geçmeyen 
yaralar, yutma güçlüğü ve 15 günden 
uzun süren ses kısıklığı belirtisi 

bulunan hastaların 
kulak burun boğaz 
hekimine başvurarak 
fiziki muayenelerini 
yapmalarının 

önemini vurgulayan 
Kılıç, yüz bölgesindeki 

asimetrik şişlikler ile 
boyun bölgesindeki uzun 

süreli şişliklerin de kanserlerin 
semptomları arasında yer aldığını 
ifade etti.
Kılıç, hastalığın teşhisinin fiziki 
muayeneyle yapıldığını, ekstra bir 
tarama yöntemi yapmaya gerek 
olmadığını anlatarak, şöyle konuştu:
“Ancak hasta tanı aldıktan 
sonra radyolojik olarak ultrason, 
tomografi, MR ve yerine göre PET/
BT çekilip tedavi planlanması ona 
göre yapılır. Bizim için en önemli 
şey fiziki muayenedir. Bu hastalık 
daha çok sigara içen, alkol kullanan 

hastalarda arttığı için 
50 yaşından sonra 
erkeklerde daha sık 
görülen tümörlerdir. 
Günümüzde 50-
80 yaş arasında 
daha fazla görülen 
tümörlerdir.”
Baş boyun kanserine 
dikkat çekmek 
amacıyla hastalar, 
hasta yakınları 
ve doktorlarla 
çeşitli etkinlikler 
düzenleyeceklerini 
dile getiren Kılıç, 
erken teşhisin 
öneminin altını 
çizerek, şunları 
kaydetti:

“Tüm kanserlerde olduğu gibi 
baş boyun kanserleri de sinsi 
hastalık olarak bilinebilir eğer 
erken teşhis edilmezse yüzde 
ciddi deformite, organ kayıpları 
ve ölümle sonuçlanacak durumla 
karşı karşıya kalabiliriz. O yüzden 
erken teşhis hem hasta konforu 
hem yaşam kalitesi açısından hem 
de hayata tutunma açısından çok 
önemlidir. Yani sinsi hastalık olarak 
bilinen kanserlerden olan baş boyun 
kanserlerinde erken teşhis hayat 
kurtarır.
Ağızda ve yüzde yaklaşık 15 günden 
uzun süren yaraları, ses kısıklıkları ve 
boyunda şişlikleri olan hastalarımız, 
lütfen bu şikayetleri önemsesinler. 
Lütfen bir kulak burun boğaz 
hekimine ve uygun bir hastaneye 
mutlaka muayeneye gitsinler. Erken 
teşhis önemlidir, hayat kurtarır. “ AA

“BAŞ BOyUn 
KAnSERLERİnDE 
ERKEn TEŞHİS 
HAyAT 
KURTARIR”

Doç. Dr. Caner Kılıç

Medicana Çamlıca Hastanesi’nden Uzman Klinik Psikolog İlayda Kutevu, ruh yaşlanmasının belirtilerine dikkati çekerek 
bu durumu aşmak için sosyalleşmenin, meditasyonun, dua etmenin ve düzenli spor yapmanın önemli olduğunu bildirdi.

Hastaneden yapılan 
açıklamaya göre, dünya 

genelinde 39 ülkede yapılan 
bir araştırmada, insanlar 
ortalama 54 yaşında fiziksel 
olarak yaşlı hissetmeye 
başlarken 42 yaşında ise 
ruhen genç hissetmeyi 
bırakıyor. Türkiye’de ise 
“yaşlı hissetme yaşı” 54, 
kendini genç görmeyi 
bırakma yaşı ise 44 olarak 
belirlendi.
Açıklamada görüşlerine 
yer verilen Uzman Klinik 
Psikolog İlayda Kutevu, 
ruh yaşlanmasının, fiziksel 
yaşlanmadan farklı olarak 
bir kişinin yaşam boyu 
biriktirdiği deneyimlerin, duygusal 
ve manevi yorgunlukların sonucu 
olarak ruhsal düzeyde yıpranma 
veya olgunlaşma hissetmesi 
olduğunu belirtti.
Kutevu, ruh yaşlanmasının, 
yaşanan zorluklar karşısında kişinin 
enerjisinin, yaşam coşkusunun ve 
motivasyonunun azalması şeklinde 
de kendini gösterebileceğini 
aktararak, şunları kaydetti:
“Bu tür manevi yorgunlukların kişide 
tükenmişlik hissine yol açabilir. 
Travmatik deneyimler, sürekli stres 
ve kaygıya maruz kalmak, sosyal 
destek eksikliği, düşük özsaygı ve 
kendine güvensizlik, yetersiz manevi 
ve duygusal destek ruhun hızlı 
yaşlandığını hissettirebilir. Kişinin 
yaşadığı travmalar ve stres, ruhsal 
olarak yıpranmaya neden olabilir. 
Zamanla hayatın anlamı veya 
amacına dair artan boşluk hissi ve 
tatminsizlik duygusu ruh yaşlanması 
sebeplerindendir. Bu kavram bilimsel 
bir temelden ziyade felsefi bir anlam 
taşır ve farklı inanç ve sistemlerde 

çeşitli şekillerde ele 
alınabilir.”
Ruh yaşlanmasının 
belirtilerinin genellikle 
kişinin içsel durumuna, 
duygusal deneyimlerine 
ve manevi algılarına bağlı 
olarak ortaya çıktığını ve 
her bireyde bu belirtilerin farklı 
şekillerde ve derecelerde kendini 
gösterdiğini kaydeden Kutevu, ruh 
yaşlanmasının belirtilerinden birinin 
manevi yorgunluk olduğuna işaret 
etti.
Kutevu, kişinin, hayatın zorlukları 
ve deneyimlerinden dolayı derin 
bir yorgunluk hissedebileceğinin 
altını çizerek, ruh yaşlanmasının 
belirtilerini şöyle açıkladı:
“Daha önce keyif alınan 
aktivitelerden zevk almama, hayata 
karşı genel bir ilgi kaybı yaşanabilir. 
Bu durum, hayatın monoton veya 
anlamsız gelmesine yol açabilir. 
Ruhsal yorgunluk yaşayan kişi, 
bazen diğer insanlardan uzaklaşma, 
yalnız kalma isteği duyabilir. Bu, 
manevi yenilenme arzusunun bir 

sonucu olabilir. Yaşanan 
duygusal yıpranmalar, 
kişinin diğer insanların 
duygularına karşı daha 
duyarlı ve empatik 
olmasına yol açabilir. 
Ancak bu empati bazen 
kişinin duygusal olarak 
daha kolay etkilenmesine 
de neden olabilir. Kişi, 
geçmişteki deneyimlere 
veya daha basit 
zamanlara yönelik bir 
özlem hissedebilir. Bu, 
kişinin geçmişteki huzurlu 
veya mutlu anılara 
sığınma ihtiyacıyla ilişkili 

olabilir.”
“SOSYALLİĞE 

ÖNEM VERİN, 
DUA EDİN, 
EGZERSİZ 
YAPIN”

Ruh yaşlanmasına 
karşı alınabilecek 

önlemler hakkında günlük 
ve pratik önerilere ilişkin bilgi 
paylaşan Kutevu, içgörü kazanmak 
ve kişisel farkındalığı arttırmak 
için meditasyon yapmanın önemli 
olduğuna dikkati çekti.
Kutevu, “Duygusal yükleri 
hafifletmek için profesyonel bir 
destek mutlaka alınmalı. Sosyal 
bağlantılara önem vermek, 
destekleyici ve anlayışlı insanlarla 
zaman geçirmek, meditasyon 
yapmak, dua etmek, yoga yapmak 
da oldukça önemlidir. Ayrıca manevi 
destek dışında fiziksel olarak iyi 
hissetmek de önemli. Bunun için de 
düzenli egzersiz, sağlıklı beslenme 
ve yeterli uyku ruh sağlığınızı 
iyileştirebilir.” önerisinde bulundu. 
AA

“yETERSİz mAnEvİ 
vE DUyGUSAL 

DESTEK RUHUn 
HIzLI yAŞLAnDIĞInI 
HİSSETTİREBİLİR.”

 “BU HASTALIK 
DAHA ÇOK SİGARA 

İÇEn, ALKOL KULLAnAn 
HASTALARDA ARTTIĞI 

İÇİn 50 yAŞInDAn 
SOnRA ERKEKLERDE 
DAHA SIK GÖRÜLEn 

TÜmÖRLERDİR.”

Protezle adım 
atmaya başladı

Kahramanmaraş merkezli depremlerde Antakya’da 
yıkılan binanın enkazından 25 saat sonra kurtarılan, 
tedavi sürecinde bacağına takılan protezle yürümeye 

başlayan Aslı öğretmen, yaşadığı zor günlerin ardından 
ara verdiği mesleğine memleketi İzmir’de döndü.

Aslı Serçemeli ve 
Gökhan Öcal çifti, 6 

Şubat 2023’teki depreme 
çocukları Efe (12) ve Mete 
(15) ile Antakya’daki 
evlerinde yakalandı. 
Ailenin yaşadığı 6 katlı 
apartman, sarsıntı sonrası 
yıkıldı.
Binanın en üst katındaki 
dairede yaşayan aileden 
Gökhan Öcal, kendi 
imkanıyla enkazdan çıktı. 
Efe ve Mete, depremden 
10, anneleri ise 25 saat 
sonra enkazdan çıkarıldı. 
Sağlık durumları iyi olan 
kardeşler taburcu edildi. 
Beton yığınlarının altında 
kalan Aslı öğretmen 
ise Hatay’daki tedavi 
sürecinin ardından 
Adana’ya sevk edildi.
Daha sonra Ankara’daki 
Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi Gülhane 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’ne gönderilen 
Öcal’ın, sol bacağı diz 
altından ampute edildi.
Aslı Serçemeli Öcal’ın 

tedavisi, isteği üzerine 
memleketi İzmir’deki 
Dokuz Eylül Üniversitesi 
Araştırma ve Uygulama 
Hastanesi’nde sürdü. 
Bir süre fizik tedavi 
uygulanan Aslı 
öğretmenin bacağına 
protez takıldı.
Protezle ilk adımlarını 
atmaya başlayan 24 
yıllık Türkçe öğretmeni, 
yaşadığı acı olayları geride 
bırakıp, depremden sonra 
tayin istediği İzmir’de, 
Kemalpaşa Merkez 
Ortaokulunda mesaisine 
başladı.
Yürüteçle okula gelen 
Aslı öğretmen, okul 
idaresince binanın giriş 
katında kendisi için 
özel hazırlanan sınıfta 
öğrencilere ders veriyor.
Aslı Serçemeli Öcal, AA 
muhabirine, depremin 
ardından yaşadığı tedavi 
sürecinde öğrencilerine 
kavuşacağı günün hayalini 
kurduğunu anlattı. AA

Balkan Kongre 
Merkezi’nde 

düzenlenen törende Tıp 
Fakültesi’ne başlayan 270 
hekim adayı beyaz önlük 
giydi.
Rektör Hatipler, törende 
yaptığı konuşmada, tıpta 
etik ve adalet konusunun 
hem hastalar hem de 
hekimler açısından çok 
önemli olduğunu söyledi.
Hekimlerin her şeyden 
önce adaletli olmayı ön 
planda tutması gerektiğini 
belirten Hatipler, “Sevgili 
gençler her hastanızı 
kendiniz ve yakınınız 
gibi düşünün ama işinizi 
profesyonelce yapın. 
Zira siz mühendisin şekil 
verdiği metalin, mimarın 
döktüğü betonun değil 
yaratılmışların en şereflisi 
olan insanı ele alıyorsunuz. 
Bir güler yüzünüz, bir tatlı 
sözünüz ile hastalarınızın 
manevi dünyalarını da 
tedavi edin.” dedi.
Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Sedat Üstündağ 

da hekim adaylarının 
yaşamlarında yeni bir sayfa 
açtığını dile getirdi.
Eğitim süresinin hızlı 
geçeceğini anlatan 
Üstündağ, “Sizler çok 
donanımlı hekimler olarak 
yetişecek ve dünyanın dört 
bir tarafında en değerli 
varlık olan insanın sağlığını 
korumaya, tedavisine 
katkıda bulunmaya 
başlayacaksınız.” diye 
konuştu.
Edirne Sağlık Müdürü 
Mustafa İshak Yıldırım ise 
insanlara yardımcı olmanın 
ve onların sıkıntısını 
gidermenin bir hekim için 
mutluluk verici olduğunu 
belirterek, hekimliğin bir 
meslek değil yaşam biçimi 
olduğunu kaydetti.
Konuşmaların ardından 
Hatipler, Tıp Fakültesini 
en yüksek puanla kazanan 
Rabia Hocaoğlu’na beyaz 
önlük giydirdi.
Beyaz önlük andının 
okunmasının ardından 
tören sona erdi. AA

Trakya Üniversitesi (TÜ) Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Hatipler, Tıp Fakültesi Beyaz Önlük Töreni’nde doktor 

adaylarına hastalarına karşı “güler yüzlü” olmaları 
tavsiyesinde bulundu.

Doktor adaylarına 
“güler yüz” tavsiyesi
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Ergene Velimeşespor’da 
kötü gidişat sürüyor
Bld Kütahyaspor 2 0 Ergene Velimeşespor 

Gelecek Hafta programı 
(21-22 Eylül)

Gol 
Krallığı

3 Gol
Ahmet İlhan Özek (Bursaspor)

2 Gol
Murat Arslan (Bornova 1877)

Berkay Ekici (Düzcespor)
Enes Nalbantoğlu (Karşıyaka)

1 Gol
İlhan Depe (Bursaspor)

Mücahit Can Akçay (Bursaspor)
Efe Karaoğlu (Muş Spor)

Arda Keser (Bld Kütahyaspor)
Muhammed Emir Özbilen (Bld 

Kütahyaspor)
Veysel Karani Ünal (Bld Kütahyaspor)

Salih Zafer Kurşunlu (Silifke Bld)
Bekir Can Sönmez (Silifke Bld) 

İbrahim Fatih Dilek (Ergene 
Velimeşespor)

Umut Akpınar (Anadolu Üniversitesi)
Sabahattin Destici (Bornova 1877)

Yasin Uzunoğlu (Bornova 1877)
Miraç Türkyılmaz 

(Kahramanmaraşspor)
Erdal Öztürk (Karşıyaka)
İdris Güneş (Hopaspor)

SEzOnA ÇOK
 KÖTÜ BİR

 BAŞLAnGIÇ yApTI

1.Grup O G B M A Y AV P

1.Bursaspor 2 2 0 0 5 0 5 6

2.Belediye Kütahyaspor 2 2 0 0 3 0 3 6

3.Bornova 1877 Sportif Yatırımlar 2 1 1 0 4 0 4 4

4.Karşıyaka 2 1 1 0 3 0 3 4

5.Silifke Belediye Spor 2 1 1 0 2 1 1 4

6.Artvin Hopaspor 2 1 1 0 1 0 1 4

7.Muş Spor Kulübü 2 1 1 0 1 0 1 4

8.Düzce Cam Düzcespor 2 1 0 1 2 2 0 3

9.Anadolu Üniversitesi 2 1 0 1 1 1 0 3

10.Kahramanmaraş Spor A.ş. 2 1 0 1 1 1 0 3

11.23 Elazığ Futbol Kulübü 2 0 2 0 0 0 0 2

12.Kırşehir Futbol Spor Kulübü 2 0 1 1 0 2 -2 1

13.Kuşadasıspor 2 0 0 2 0 2 -2 0

14.Ergene Velimeşe Spor 2 0 0 2 1 4 -3 0

15.Tokat Belediye Plevne Spor 2 0 0 2 0 4 -4 0

16.Bulvarspor 2 0 0 2 0 7 -7 0

puan Durumu

TFF 3.Lig’de 1.grupta yer alan Ergene Velimeşespor,güçlü rakibi Belediye Kütahyaspor deplasmanından evine puansız döndü 
0-2. Mavi beyazlılar bu sonuçla ligde ikide sıfır yaparak sezona çok kötü bir başlangıç yaptı.

Son dakikada bir topuda direkten Ergene 
Velimeşespor iyi mücadele edip şanssız 
olduğu maçta Belediye Kütahyaspor’a 2-0 
mağlup olmaktan kurtulamadı. 6.dakikada 
Erdi’nin kafa golüne engel olamayan mavi 
beyazlılar gol için rakip kaleye yüklensede 
istediği golü ilk devre bir türlü bulamadı.

Fazla top kaybı yapan ve bocalayan rakibi 
üzerine ikinci devrede giden Ergene 
Velimeşespor aradığı golü bulamadığı 
gibi 76.dakikada Muhammed Emir’in 
karambolde kaleciden dönen topu 
tamamlaması ile maçı 2-0 kaybetmekten 
kurtulamadı.

ERDAL İŞKAR

S Takımlar O K SARI

1 Bulvarspor 2 1 3
2 Ergene Velimeşespor 2 1 2
3 23 Elazığ FK 2 0 9
4 Kahramanmaraşspor 2 0 9
5 Kuşadasıspor 2 0 9
6 Artvin Hopaspor 2 0 8

7 Düzcespor 2 0 6
8 Karşıyaka 2 0 6
9 Kırşehir FSK 2 0 5

10 Silifke Belediye Spor 2 0 5
11 Bornova 1877 2 0 5

12 Belediye Kütahyaspor 2 0 5
13 Anadolu Üniversitesi 2 0 4

14 Bursaspor 2 0 4

15 Muş Spor Kulübü 2 0 4
16 Tokat Bld Plevne 2 0 3

Centilmenlik Tablosu

Geçen haftanın iki kazananın 
Silifke’de ki buluşmasında 
Silifke Belediyespor ile Muş 
Spor puanları paylaştı.Her iki 
takımın kazabileceği maçta 

forvet hatları gününde 
olmayınca puanlar paylaşıldı.
Konuk takım evine istediği bir 
puanla dönerken amacınada 
ulaşmasını bildi.

İşkar:Çok şanssızdık
Belediye Kütahya 
mağlubiyeti 
sonrası basına 
konuşan Ergene 
Velimeşespor teknik 
sorumlusu Erdal 
İşkar şu ifadelerde 
bulundu:Geçtiğimiz 
hafta gibi bu 
haftada erken 
yediğimiz basit 
bir gol sonrası 
oyun planlarımız 
değişti.Bugün 
rakip karşısında 

iyi pozisyonlar 
bulduk ama yine gol 
konusunda başarılı 
olamayınca son 
çeyrekte yediğimiz 
golle sahadan 
puansız ayrıldık.
Zorlu Bursaspor 
maçında evimizde 
elimizden gelen 
gayretin en fazlasını 
gösterip puanla 
tanışmak istiyoruz 
dedi.

Bursaspor 3-0 Tokat Bld Plevnespor
Bu grupta şampiyonluğun 
en büyük favorisi olan 
Bursaspor,41.300 biletli 
taraftarı önünde Tokat Bld 
Plevnespor’u çok rahat geçti 

3-0.İkide iki yapıp averajla 
liderlik koltuğuna oturan 
evsahibi takımın gollerini 
33.dakikada İlhan Depe,75.
dakikada Mücahit Can,87.

dakikada Ahmet İlhan attı.

Son bölüme kadar direnen 

Tokat Bld Plevnespor bu 

skorla iki maçta sıfır çekti. 

Kahramanmaraşspor 1-0 Anadolu Üniversitesi
Kahramanmaraşspor evindeki ilk maçında 
Eskişehir temsilcisi Anadolu Üniversitesini 
zorlansada 78.dakikada Miraç’ın golüyle 
yenerek sezonun ilk üç puanını aldı.

Konuk ekip mağlubiyeti hakedecek bir 
oyun sergilemese de son bölümde yediği 
gole kalan az sürede karşılık veremeyince 
sezonun ilk yenilgisini aldı.

23 Elazığ FK 0-0 Bornova 1877
23 Elazığ FK güçlü 
İzmir temsilcisi 
Bornova 1877 
evindeki açılış 

maçında golsüz 
berabere kaldı.
Her iki takımında 
maçı kazanmak 

için pozisyonlar 
ürettiği maçta 
forvet elemanlarının  
beceriksizliği gol 

kaydına engel 
olunca karşılaşma 
başladığı gibi sona 
erdi 0-0. 

Kartal Bulvarspor 0-3 Karşıyaka

HAFTAnIn KARmASI
İlker Günay
(Muş Spor)

          Enes Yılmaz  Kerem Hayta  Koray 
Baykara  Abdullah Tazgel

         (Hopaspor)  (Bornova 1877)  
(Düzcespor)  (Bursaspor)

           Musa Çağıran  Arda Keser     
Emre Aydın  İdris Güneş

(Bursaspor) (Bld Kütahyaspor) 
(Kahramanmaraşspor) (Hopaspor)
   Berkay Ekici  Enes Nalbantoğlu

(Düzcespor)  (Karşıyaka)

Gelecek Hafta programı 
(21-22 Eylül)

GELECEK HAFTA pROGRAmI 
(21-22 EyLÜL)

Bornova 1877-Hopaspor
Düzcespor-Kartal Bulvarspor
Anadolu Üniversitesi -Silifke 

Belediyespor
Muş Spor -Belediye Kütahyaspor
Ergene Velimeşepor-Bursaspor

Tokat Bld Plevnespor -Kırşehir FSK
Karşıyaka-23 Elazığ FK

Kahramanmaraşspor- Kuşadasıspor 

İstanbul temsilcisi 

Bulvarspor 77.dakikada 
Deniz’in kırmızı kartıyla 
on kişi tamamladığı maçta 
evinde İzmir’in iddiaalı 

temsilcisi Karşıyaka önünde 
fark yedi 0-3. Konuk takıma 
galibiyeti getiren goller 44 

ve 52.dakikada Enes,86.
dakikada Erdal’dan geldi.

Geçtiğimiz haftada fark 
yiyen rakibi karşısında 
kolay kazanan Karşıyaka bu 
galibiyetle iddialı olduğunu 
gösterdi ve evindeki Kırşehir 
beraberliğini affetirdi.

Kırşehir FSK 0-2 Düzcespor
Geçtiğimiz hafta zorlu 
Karşıyaka maçından 
evine puanla dönen 
Kırşehir FSK evinde çok 
kötü oynadığı maçta 
Düzcespor’a 2-0 mağlup 
olarak şaşırttı. Maç boyu 
etkili bir futbol oynayan 

Düzcespor’a üç puan 
getiren goller 19 ve 
53.dakikada Berkay’dan 
geldi.
Konuk takım bu 
galibiyetle evindeki 
Bursaspor yenilgisinin 
izlerinide silmesini bildi.

Kuşadasıspor 0-1 Hopaspor
Kuşadasıspor evindeki 
ilk maçında Artvin 
temsilcisi Hopaspor’a 
0-1 mağlup olmaktan 
kurtulamadı.Konuk takım 
maç boyu akıllı futbolunu 
29.dakikada İdris’in 
golüyle süslyerek evine 

altın değerinde bir üç 
puanla dönmesini bildi.
Evsahibi Kuşadasıspor 
ise ikide sııfır yaparak 
geçtiğimiz sezonu mumla 
aratacak bir görünüm 
çizmeye devam etti.

Silifke Belediyespor 0-0 Muş Spor 

Haftanın Futbolcusu

Düzcespor
(Kırşehir deplasmanında rahat kazanarak evine 
Bursaspor mağlubiyetini unutturarak döndü.)

ENES 
NALBANTOğLU

Habertrak /
Timuçin Çınar/

Panaroma
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EDİRNE

14/8
KIRKLARELİ

10/6
TEKİRDAĞ

12/8
YağışlıSağanak Yağışlı Sağanak Yağışlı

 

Sahibi : ANONS Ajans Gazetecilik Matbaacılık 
Reklamcılık LTD. ŞTİ. Adına 

CENAP KÜRÜMOĞLU 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü : SERHAT YEŞİLİPEK

Görsel Yönetmen : OYA ORHAN 
Yazarlar: F.OZAN BEYSALAN

Muhabirler: ZEKİYE TÜRKKAN,  TİMUÇİN ÇINAR, 
  SERHAT YEŞİLİPEK,

SALİH AYDIN, F.OZAN BEYSALAN, BÜLENT KUTLUTÜRK
Adres : Ertuğrul Mah.Çiçek Sk.No:6/6 Süleymanpaşa/TEKİRDAĞ 
Haber Merkezi: 0282 264 31 99/ E-Posta : habertrak@gmail.com /

UETS e-tebligat adresi: 25959-03902-20611
Baskı :Arslan Güneydoğu Gaz. Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 

Akçaburgaz Mah. 169 Sok. No:   6 Esenyurt/İSTANBUL
Gazetede yayınlanan yazıların sorumluluğu yazarlarına aittir. 

Gazetemizde yayınlanan ilan ve reklamların sorumluluğu 
ilanı verenlere aittir. 

Yayın Türü : Günlük Süreli Yerel Yayın 
Kuruluş Tarihi: 9 Ekim 2006 

Dağıtım:TURKUAZ tarafından yapılmaktadır.
Gazetemiz, basın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir.

11 Nisan 2023 / Salı YIL: 16 
SAYI: 4975

EDİRNE

25/14
KIRKLARELİ

23/13
TEKİRDAĞ

26/26
GüneşliParçalı bulutlu Güneşli

 

Sahibi : ANONS Ajans Gazetecilik Matbaacılık 
Reklamcılık LTD. ŞTİ. Adına 

CENAP KÜRÜMOĞLU 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü : SERHAT YEŞİLİPEK

Görsel Yönetmen : OYA ORHAN 
Yazarlar: F.OZAN BEYSALAN

Muhabirler: ZEKİYE TÜRKKAN,  TİMUÇİN ÇINAR, 
  SERHAT YEŞİLİPEK,

SALİH AYDIN, F.OZAN BEYSALAN, BÜLENT KUTLUTÜRK
Adres : Ertuğrul Mah.Çiçek Sk.No:6/6 Süleymanpaşa/TEKİRDAĞ 
Haber Merkezi: 0282 264 31 99/ E-Posta : habertrak@gmail.com /

UETS e-tebligat adresi: 25959-03902-20611
Baskı :Arslan Güneydoğu Gaz. Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 

Akçaburgaz Mah. 169 Sok. No:   6 Esenyurt/İSTANBUL
Gazetede yayınlanan yazıların sorumluluğu yazarlarına aittir. 

Gazetemizde yayınlanan ilan ve reklamların sorumluluğu 
ilanı verenlere aittir. 

Yayın Türü : Günlük Süreli Yerel Yayın 
Kuruluş Tarihi: 9 Ekim 2006 

Dağıtım:TURKUAZ tarafından yapılmaktadır.
Gazetemiz, basın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir.

12 Nisan 2023 / Çarşamba YIL: 16 
SAYI: 4976

 

Sahibi : ANONS Ajans Gazetecilik Matbaacılık 
Reklamcılık LTD. ŞTİ. Adına 

CENAP KÜRÜMOĞLU 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü : SERHAT YEŞİLİPEK

Görsel Yönetmen : OYA ORHAN 
Yazarlar: F.OZAN BEYSALAN

Muhabirler: ZEKİYE TÜRKKAN,  TİMUÇİN ÇINAR, 
  SERHAT YEŞİLİPEK,

SALİH AYDIN, F.OZAN BEYSALAN, BÜLENT KUTLUTÜRK
Adres : Ertuğrul Mah.Çiçek Sk.No:6/6 Süleymanpaşa/TEKİRDAĞ 
Haber Merkezi: 0282 264 31 99/ E-Posta : habertrak@gmail.com /

UETS e-tebligat adresi: 25959-03902-20611
Baskı :Arslan Güneydoğu Gaz. Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 

Akçaburgaz Mah. 169 Sok. No:   6 Esenyurt/İSTANBUL
Gazetede yayınlanan yazıların sorumluluğu yazarlarına aittir. 

Gazetemizde yayınlanan ilan ve reklamların sorumluluğu 
ilanı verenlere aittir. 

Yayın Türü : Günlük Süreli Yerel Yayın 
Kuruluş Tarihi: 9 Ekim 2006 

Dağıtım:TURKUAZ tarafından yapılmaktadır.
Gazetemiz, basın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir.

11 Nisan 2023 / Salı YIL: 16 
SAYI: 4975

 

Sahibi : ANONS Ajans Gazetecilik Matbaacılık 
Reklamcılık LTD. ŞTİ. Adına 

CENAP KÜRÜMOĞLU 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü : SERHAT YEŞİLİPEK

Görsel Yönetmen : OYA ORHAN 
Yazarlar: TİMUÇİN ÇINAR, SERAP ÇAKIR

Muhabirler: ZEKİYE TÜRKKAN, 
  SERHAT YEŞİLİPEK, TİMUÇİN ÇINAR 

SALİH AYDIN, GÜLÇİN KIYICI, HAKAN KARACA
Adres : Ertuğrul Mah.Çiçek Sk.No:6/6 Süleymanpaşa/TEKİRDAĞ 
Haber Merkezi: 0282 264 31 99/ E-Posta : habertrak@gmail.com /

UETS e-tebligat adresi: 25959-03902-20611
Baskı :Arslan Güneydoğu Gaz. Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 

Akçaburgaz Mah. 169 Sok. No: 6 Esenyurt/İSTANBUL
Gazetede yayınlanan yazıların sorumluluğu yazarlarına aittir. 

Gazetemizde yayınlanan ilan ve reklamların sorumluluğu 
ilanı verenlere aittir. 

Yayın Türü : Günlük Süreli Yerel Yayın 
Kuruluş Tarihi: 9 Ekim 2006 

Dağıtım:TURKUAZ tarafından yapılmaktadır.
Gazetemiz, basın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir.

19 Eylül 2024 / Perşembe YIL: 17 
SAYI: 5415

meteoroloji Genel müdürlüğü  Hava Tahminleri

Baştarafı 12’de

Akçeşmespor liderliği 
korumak için sahada

“Aslan’ın gözü 
liderlikte”
Geçen Hafta Aslan 
Yıldızspor, Tekirdağ 
Adaletspor’u 6-0 
mağlup ederek lige 
fırtına gibi başlamıştı. 
Aslan Yıldızspor’un 
hedefinin bir yaş alt 
kategorisi U-16 olmasına 
rağmen bu galibiyeti 
hedef takımlardan birisi 
haline getirmişti. Sarı-
Kırmızılı ekip bu kez 
deplasmanda Marmara 
Ereğlisi Belediyespor ile 
karşı karşıya gelecek.  
Antrenör Caner Keser’in 
Aslanları bu maçıda 
kazanıp 2’de 2 yapmak 
için sahaya çıkacak.
Marmara Ereğlisi ise 
kendi sahası avantajını 
kullanarak galibiyet 
kovalayacak.
 “Favori kendi sahasında
Son birkaç yıldır 

neredeyse tüm alt yapı 
kategorilerinde lige 
ambargo koyan Çorlu 
Belediye Futbol Kulübü, 
geçen hafta güçlü 
Namık Kemalspor’u 
deplasmanda 3-1 
mağlup ederek, avantaj 
yakalamıştı.
Cumartesi günü ise 
sahasında Hayrabolu 
Belediyespor’u 
ağırlayacak. Play-Off 
turuna şampiyon olarak 
çıkmak için mutlak 3 puan 
arayacak.
Hayrabolu Belediyespor 
ise geçen hafta 
ise lisansların 
yetişmemesinden dolayı 
4 As futbolcusundan 
yoksun çıkmış ve 
Akçeşmespor’a 7-1 
mağlup olmuştu. Sarı-
Kırmızı’lı ekip bu kez 
tam kadro sahada yerini 
alacak. Hayrabolu 
Belediyespor yenemezse 

de, yenilmemek için 
mücadele edecek.
“Namık Kemalspor ligde 
var olmak için”
Namık Kemalspor, 
geçen hafta ligin favori 
takımlarından Çorlu 
Belediye Futbol Kulübüne 
3-1 mağlup olmuştu. 

Namık Kemalspor, ligdeki 
iddiasını sürdürebilmek 
için mutlak 3 puan 
parolası ile maça çıkacak.
Tekirdağ Adaletspor 
ise ilk puanını alabilmek 
için Namık Kemalspor’a 
direnecek.Habertrak/
Hakan Karaca

“Aslan’ın gözü liderlikte”

Haftanın diğer 
maçlarında ise Çorluspor 

1947 ile Kazanderespor, 
Çorlu İdman Ocağıspor ile 
de Süleymanpaşa Namık 
Kemalspor karşı karşıya 

gelecek.
Büyük Çınarlıspor ise haftayı 
BAY olarak geçecek.
Haftanın programı şöyle: 

Habertrak/Timuçin Çınar

U14 maçları kıran 
kırana geçecek

SAAT

13:15

13:30

15:00

15:00

-

Hayrabolu Sahası Çerkezmüsellim Spor Kulübü - 100. Yıl Spor
Çorlu Bld.Şehir Stadı Çorlu Spor 1947 - Kazandere spor

- Büyük Çınarlı Spor - BAY

CUMARTESİ GÜNÜ U-14 LİGİ B GRUBU MAÇ PROGRAMI

SAHA TAKIM
Karadeniz 1 Nolu Saha Akçeşme Spor - Hayrabolu Belediye Spor
Çorlu Bld.Şehir Stadı Çorlu İdman Ocağı spor - Süleymanpaşa Namık Kemal Spor

Göroğlu, açıklamasında 
Karadeniz  Rüzgarını 

tekrar canlandırmak 
için mücadele edeceğini 
vurgulayarak, şunları 
kaydetti;” Tekirdağ 
Karadenizspor altyapı 
çalışmalarına tekrar başladı. 
Yeni gelmedim geri geldim. 
Yaklaşık 25 sezonluk 
futbol macerasından 
sonra bu sene Tekirdağ 
Karadenizspor’da antrenör 
olarak hizmet etmeye 
başladım. Bundan sonra 
Serkan Köroğlu hocamla 
beraber Karadenizspor’un 
başarısı için mücadele 
edeceğiz. İlk olarak U-14 
takımı ile lige katılıyoruz. 
Daha sonra ise diğer 
kategorilerde de mücadele 
edeceğiz. Futbol akademimizi 
de kurdu. Bu akademimize 

Karadeniz mahallesi ve 
dışarıdan genç yetenekler 
geliyor. Futbolu seven 
herkesi Karadenizspor’a 
bekliyoruz. Futbolun 
kalbi, Dünya’da İngiltere 
Türkiye’de ise Trabzon’dur. 
Bizde bunu mahallemizde 
gerçekleştirmeye 
çalışacağız. Hedefimiz ilk 
olarak çocukların kötü 
alışkanlıklardan uzak tutmak. 
Biz bunu çocuklarımıza spor 
yaptırarak başaracağız. 
Mahallemizde yüzlerce 
çocuk var ama hiçbir birbirini 
tanımıyor. Bun çocukları 
daha da sosyalleştirmek 
istiyoruz.  Oyuncu yetiştirmek 
uzun soluklu bir iş. Bu 
oyuncularımızı yavaş yavaş 
A takıma monte etmek için 
çalışacağız.”Habertrak /
Hakan karaca

Göroğlu: Yeni 
gelmedim, geri geldim

Tekirdağ Karadenizspor Antrenörü Ali Göroğlu, 
Karadenizspor’un başarısı için tekrar geri geldiğini söyledi.

Futbolda “beyin sarsıntısı 
farkındalık kampanyası” 
FIFA ve Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ), futbolda beyin sarsıntısı farkındalık kampanyası başlattı.

FIFA’dan yapılan 
açıklamaya göre DSÖ 

ortaklığında “Şüphelen 
ve Koru: Hiçbir Maç Risk 
Almaya Değmez” sloganıyla 
hayata geçirilen kampanya, 
beyin sarsıntısı risklerine 
dikkati çekerek futbolun 
her seviyesinde eğitim 
kaynakları sağlayacak.
Kampanya, beyin 
sarsıntısının travmatik bir 
beyin hasarı olduğu ve 
sahadaki her oyuncu için 
risk içerdiği konusunda 
farkındalık yaratmayı 
amaçlıyor.
FIFA ve DSÖ’nün beyin sağlığı 
uzmanlarıyla geliştirilen “Şüphelen 
ve Koru” kampanyası, oyuncular, 
antrenörler ve sağlık personelinin 
yanı sıra halk için semptomların 
tanınmasını artırmayı hedefliyor.
Semptomların ortaya çıkmasının 
72 saate kadar sürebileceğinin 
vurgulandığı kampanya, 
şüphelenilen veya doğrulanan 
beyin sarsıntısının ardından 
güvenli şekilde oyuna nasıl geri 
dönülebileceğine dair rehberlik 
sunuyor.

“Şüphelen ve Koru”, FIFA 
kanallarında küresel çapta 
sunulacak ayrıca ulusal, bölgesel 
ve yerel düzeyde dağıtılmak üzere 
FIFA’ya üye 211 federasyona araç 
setleri gönderilecek.
INFANTİNO: “BEYİN SARSINTISI, 
BİR BEYİN HASARIDIR VE HER 
ZAMAN CİDDİYE ALINMALIDIR”
FIFA Başkanı Gianni Infantino, 
herkesin, her yerde, güvenle 
ve keyif alarak futbol oynaması 
gerektiğini belirterek “Beyin 
sarsıntısı, bir beyin hasarıdır ve her 
zaman ciddiye alınmalıdır. Beyin 
sarsıntısının belirtilerini bilerek, 

risklerin farkında 
olarak ve beyin 
sarsıntısını doğru 
şekilde tedavi ederek 
oyuncu güvenliğini 
ilk sıraya koymaya 
yardımcı olabilirsiniz. 
FIFA’nın üye 
federasyonlarına, 
bizimle yola çıkma 
çabaları ve DSÖ’deki 
meslektaşlarımızın 
tavsiyelerine 
uydukları için 
teşekkür ederiz.” 

ifadelerini kullandı.
DSÖ Genel Direktörü Tedros 
Adhanom Ghebreyesus ise “Beyin 
sarsıntısı, futbolun ve diğer birçok 
sporun tüm düzeylerinde endişe 
yaratan bir halk sağlığı sorunudur 
ve daha fazla farkındalık ve 
eylem gerektirir. Bu nedenle 
DSÖ, dünyanın her yerindeki 
futbolcuları beyin sarsıntısı 
risklerinden korumanın yollarını 
tanıtmak amacıyla Şüphelen ve 
Koru kampanyasında FIFA ile 
çalışmaktan gurur duyuyor.” 
değerlendirmesinde bulundu. AA

Baştarafı 12’de

Baştarafı 12’de



SPOR ÖZEL İLAN TARİFEMİZ
Özel İlanlar pazarlığa tabidir.

 Zayi İlanları: 400 TL+KDV Öğrenci:250 TL+KDV
İlave Gazete 20 TL+KDV ve eski sayıların fiyatı: 
100 TL+KDV  Abone Bedeli yıllık 2500 TL’dir 

Saatli ve adrese teslim abone bedeli yıllık 6000 TL dir
Pazar günleri ve Dini  Bayramlarda  

yayınlanmamaktadır.
HABERLERİMİZ KAYNAK GÖSTERİLSE DAHİ  

İKTİBAS EDİLEMEZ.

19 MAYIS  2023  CUMA YIL:16  SAYI: 5006  12

HaberTrakSPOR ÖZEL İLAN TARİFEMİZ
Özel İlanlar pazarlığa tabidir.

 Zayi İlanları:1000 TL+KDV Öğrenci: 750 TL+KDV
İlave Gazete 200 TL+KDV ve eski sayıların fiyatı: 

1000 TL+KDV  Abone Bedeli yıllık (310 sayı) 7,500 TL’dir 
Saatli ve adrese teslim abone bedeli yıllık 20.000 TL’dir

Pazar günleri ve Dini  Bayramlarda  
yayınlanmamaktadır.

HABERLERİMİZ KAYNAK GÖSTERİLSE DAHİ  
İKTİBAS EDİLEMEZ.

19  EYLÜL 2024  PERŞEMBE  YIL:17  SAYI: 5415 12

HaberTrak

Devamı 11’de
Devamı 11’de

Esirgen: Bazı şeyleri 
değiştireceğiz

Sayfa 11’de

Tekirdağ İdman Yurduspor Başkanı Fatih 
Esirgen, futbolun ekseninin diğer ilçelere 
kaydığını ifade ederek, bunu değiştirmek 

için mücadele edeceklerini söyledi.

Esirgen, açıklamasında 
son dönemde özellikle 
Çorlu, Çerkezköy ve 
Kapaklı takımlarının daha 
başarılı olduğuna dikkat 
çekti.
Yeni sezon için iyi 
birtakım kurduklarını 
ifade eden Esirgen, 
şunları kaydetti:” Yeni 
sezon için iyi bir kadro 
kurduk. Bu sezon kitlesel 
bir taraftar gurubu 
oluşturmak istiyoruz. 

Oynadığımız güzel 
futbol ile tribünlere 
taraftar çekmeye 
çalışıyoruz.  Özellikle 
Süleymanpaşa ilçemizde 
yeni oyuncuların 
yetişmemesinden dolayı 
pek başarılı sezonlar 
geçirmiyoruz.  1. 
Amatör küme ve Süper 
Amatör Kümenin geneli 
Süleymanpaşa’nın 
dışındaki ilçelerden 
oluşmaya başladı. 

Geçen sezon 2. Amatör Kümede yeni 
bir yapılanmaya giden Tekirdağ 
İdman Yurduspor, daha ilk sezonunda 
şampiyon olup 1 Amatör Kümeye terfi 
etmişti.
İdman Yurduspor 1. Amatör Küme 
ilk maçında 29 Eylül Pazar günü 
Çerkezmüsellim Spor Kulübü ile karşı 
karşıya gelecek.

İdman Yurduspor, bu maç 
hazırlıklarını, Karadeniz 1 Nolu sahada 
yaptığı antrenmanla sürdürdü.
1. Amatör Kümenin yeni ekibi 
antrenmanda istasyon ve dar alanda 
pas çalışması yaptı.Yeni sezon ile ilgili 
Tekirdağ İdman Yurduspor Başkanı 
Fatih Esirgen, Habertrak Gazetesi’ne 
açıklamalarda bulundu.

 Biz döngüyü kırmaya 
çalışıyoruz. İnşallah 
yetiştirip geliştirdiğimiz yeni 
oyuncularla güzel bir sezon 
geçireceğiz. Hedefimiz tabi 
ki ilk 2 içerisinde yer alıp 
Play-Off turuna kalabilmek. 

Oyuncuların bir cazibe 
merkezi olan bir futbol 
oynamaya çalışıyoruz. Tüm 
takımlarımıza başarılar 

diliyorum”Habertrak/
Hakan Karaca

Bu sezon kitlesel bir taraftar gurubu oluşturmak istiyoruz. 

Akçeşmespor liderliği korumak için sahada
U-17 ligi oynanacak 4 karşılaşma ile devam edecek. Akçeşmespor, liderliği korumak için Çorlu Trakya 2022 spor’u ağırlayacak.

Akçeşmespor, geçen 
hafta deplasmanda 
Hayrabolu Belediyespor 
karşısında muhteşem 
bir başlangıç yaparak, 
karşılaşmayı 7-1 kazanmıştı. 

Akçeşmespor, bu skorla 
averajla liderlik koltuğunu 
oturmuştu.
Çorlu Trakya 2022 spor 
ise kendi evinde Marmara 
Ereğlisi Belediye Spor’u 4-2 
mağlup ederek, lige 3 puan 

ile başlamıştı.
Ligin ilk haftasını galibiyetle 
kapatan Akçeşmespor  ile 
Çorlu Trakya 2022 spor 
Saat: 15:00’da Karadeniz 1 
Nolu Sahasında karşı karşıya 
gelecek.

SAAT

15:00

16:30

17:00

17:00

13 Kasım Sahası Tekirdağ Adalet spor - Süleymanpaşa Namık Kemal Spor
M.Ereğlisi Sahası Marmara Ereğlisi Belediye Spor - Aslan Yıldız spor

CUMARTESİ GÜNÜ U-17 LİGİ A GRUBU MAÇ PROGRAMI

SAHA TAKIM
Karadeniz 1 Nolu Saha Akçeşme Spor - Çorlu Trakya 2022 spor
Çorlu Belediye Şehir Stadı Çorlu Belediye Futbol Kulübü - Hayrabolu Belediye Spor

U-14 Ligi A grubu haftalık programı şöyle:

“ASLAn’In GÖzÜ 
LİDERLİKTE”

 2024-2025 futbol 
sezonu U-14 ligi A 
grubunda futbol 
heyecanı 4 karşılaşma 
ile sürecek.
Averajla lig lideri Aslan 
Yıldızspor, Kumbağspor 
ile 13 Kasım sahasında 
karşı karşıya gelecek.
Ligin favori 
takımlarından Tekirdağ 
Gücüspor ise Marmara 

Ereğlisi sahasında 
Marmara Ereğlisi 
Belediyespor’a konuk 
olacak.
Geçen haftayı maç 
yapmadan geçen 
Tekirdağ İdman 
Yurduspor ise ilk 
maçını deplasmanda 
Çorlu Fenerspor ile 
oynayacak.
Yeni yapılanma ile 

U-14 ligine geri dönen 
Karadenizspor ise 
sahasında Şarköyspor’u 
konuk edecek. 
Karadeniz fırtınası ilk 
maçında galibiyet için 
sahaya çıkacak.
Çorlu Halk Eğitimi 
Gücüspor ise haftayı 
maç yapmadan 
geçirecek.

4 Karşılaşma ile devam edecek
U-14 ligi A grubu oynanacak 4 karşılaşma ile devam edecek.

SAAT

14:00

15:15

15:30

18:15

-

13 Kasım Sahası Karadeniz Gençlik Spor - Şarköy Yıldız Spor
Çorlu Bld.Şehir Stadı Çorlu Fener Spor - Tekirdağ İdman Yurdu Spor

- Çorlu Halk Eğitimi Gücü Spor- BAY

CUMARTESİ GÜNÜ U-14 LİGİ A GRUBU MAÇ PROGRAMI

SAHA TAKIM
13 Kasım Sahası Kumbağ Spor - Aslan Yıldız spor
M.Ereğlisi Sahası Marmara Ereğlisi Belediye Spor - Tekirdağ Gücü spor

Çorlu Halk Eğitimi Gücüspor ise haftayı maç yapmadan geçirecek.

”Habertrak/Hakan 

Karaca

Çerkezmüsel-
limspor, geçen 

hafta deplasmanda 
Büyük Çınarlıspor’u 6-2 
mağlup ederek averaj-
la liderlik koltuğuna 
oturmuştu. Çorlu İdman 
Ocağıspor’u 3-1 ile ge-
çen 100.Yılspor ise lige 
3 puanla başlamıştı.

İki 3 puanlı ekip 
Çerkezmüsellimspor ile 
100. Yılspor Hayrabolu 
sahasında karşı karşıya 
gelecek.
Geçen hafta muhteşem 
oyununu 4 golle 
süsleyen Akçeşmespor 
ise sahasında Hayrabolu 
Belediyespor’u 
ağırlayacak. 

U14 maçları kıran 
kırana geçecek

U-14 ligini galibiyetle kapatan Çerkezmüsellimspor 
ile 100. Yılspor karşı karşıya gelecek. İki takımda

 3 puan için sahaya çıkacak.

Göroğlu: 
Yeni gelmedim 

geri geldim
Tekirdağ Karadenizspor Antrenörü Ali 
Göroğlu, Karadenizspor’un başarısı için 

tekrar geri geldiğini söyledi.

oyuncu olarak 
uzun yıllar 

Karadenizspor’un 
başarısı için 
mücadele eden Ali 
Göroğlu, bu kez 
altyapı takımlarının 
başarılı olması 
için dümene geçti. 
Antrenör olarak 
Karadenizspor’un 

altyapısının başına 
geçti.
Başarılı spor 
adamı Ali 
Göroğlu, Tekirdağ 
Karadenizspor’un 
alt yapısı ile 
ilgili Habertrak 
Gazetesi’ne 
açıklamalarda 
bulundu. 


